**Pražský atletický svaz**

**Zátopkova 100/2, 160 17 Praha 6**

**PRAŽSKÉ ATLETICKÉ SOUTĚŽE 2024**

**II. ČÁST**

Soutěžní řády a rozpisy pražských atletických soutěží,

uvedené v této publikaci, schválil Výbor Pražského atletického svazu

20. dubna 2024.

**Obsah**

[I. PRAŽSKÁ TERMÍNOVÁ LISTINA 2024 8](#_Toc164843598)

[II. VŠEOBECNÁ USTANOVENÍ SOUTĚŽNÍHO ŘÁDU PRO PRAŽSKÉ PŘEBORNICKÉ SOUTĚŽE 11](#_Toc164843599)

[III. SOUTĚŽNÍ ŘÁD MĚSTSKÉHO PŘEBORU DRUŽSTEV (MPD) 18](#_Toc164843600)

[Městský přebor družstev mužů a žen 21](#_Toc164843601)

[Městský přebor družstev juniorů, juniorek, dorostenců a dorostenek 23](#_Toc164843602)

[Městský přebor družstev žactva 29](#_Toc164843603)

[Městský přebor družstev mladšího žactva 34](#_Toc164843604)

[IV. ROZPISY PŘEBORNICKÝCH SOUTĚŽÍ JEDNOTLIVCŮ 41](#_Toc164843605)

[Přebor Prahy dospělých a juniorských kategorií 42](#_Toc164843606)

[Přebor Prahy v hodu kladivem dospělých a juniorských kategorií 43](#_Toc164843607)

[Přebor Prahy dorostu a staršího žactva 44](#_Toc164843608)

[Přebor Prahy mladšího žactva 45](#_Toc164843609)

[Přebor Prahy ve vícebojích mužů, žen, juniorů, juniorek, dorostenců, dorostenek, st. žáků a st. žákyň 46](#_Toc164843610)

[Přebor Prahy ve vícebojích mladšího žactva 47](#_Toc164843611)

[Přebor Prahy v přespolním běhu všech kategorií 48](#_Toc164843612)

[Nominační závody pro Olympiádu dětí a mládeže /LODM/ 49](#_Toc164843613)

[V. Veřejné závody 52](#_Toc164843614)

[VI. Adresář vedoucích družstev 57](#_Toc164843615)

[VII. Důležité kontakty 62](#_Toc164843616)

# I. PRAŽSKÁ TERMÍNOVÁ LISTINA 2024

**DRÁHA, BĚHY MIMO DRÁHU, CHŮZE**

**Duben**

3. 1. kolo MPD mladšího žactva skupina A – Přespolák Hvězda

4. VZ v hodu břemenem a diskem Vinohrady

6. MČR v chůzi na 20 km Poděbrady

10. 1. kolo MPD mladšího žactva skupina B - Přespolák Džbán

11. VZ v pětiboji SpS a závody přípravek Vinohrady

12. VZ v hodu kladivem a vrhu koulí Vinohrady

13. MČR v půlmaratonu Pardubice

15. 1. kolo MPD mladšího žactva skupina C - Přespolák Vítkov

17. Jarní běh Olympu Olymp

22. VZ Jeseniova – žactvo Jeseniova

24. 1. kolo MPD mladšího žactva skupina D - Přespolák Nové Butovice

25. VZ v pětiboji SpS Eden

27. MČR na 10 000m Holešov

28. 1. kolo chůze Nové Město n. Metují

29. 2. kolo MPD mladšího žactva skupina A USK

29. 2. kolo MPD mladšího žactva skupina B Sparta

30. 2. kolo MPD mladšího žactva skupina C Jeseniova

30. 2. kolo MPD mladšího žactva skupina D Hostivař

30. Kladivo na čarodějnice Vinohrady

**Květen**

1. Májové závody Juliska

2. VZ žactva Eden

3. Veřejné závody mládeže a dospělých Eden

4.-5. Přebory Prahy ve vícebojích St.ž + D + J + M + Ž Děkanka

6. VZ všech kategorií Jánského

7. 1. kolo MPD dorostu a juniorů Eden

8. Kvalifikace na LODM Děkanka

9. VZ přípravek Eden

11. 1. kolo Extraligy Juliska

11. - 12. 1. kolo I. a II. ligy mužů a žen Dle vylosování

12. 2. kolo chůze Olomouc

13. VZ žactva Eden

14. Veřejné závody Dukly Juliska

15. 1. kolo MPD staršího žactva skupina A Kotlářka

16. 1. kolo MPD staršího žactva skupina B Eden

16. 1. kolo MPD staršího žactva skupina C Děkanka

17. Přebory Prahy M + Ž + J v kladivu Vinohrady

17. kladivo pro 1. koloMPD staršího žactva sk. A Vinohrady

18. - 19. Přebory Prahy juniorů a dospělých Juliska

18. - 19. MČR ve vícebojích mužů a žen Olomouc

20. VZ přípravek Eden

21. 2. kolo MPD dorostu Děkanka

21. Pražské finále Poháru Rozhlasu Kotlářka

22. 2. kolo MPD staršího žactva skupina B Olymp

22. 2. kolo MPD staršího žactva skupina C Sparta

23. 2. kolo MPD staršího žactva skupina A Juliska

24. kladivo pro 1. kolo MPD mužů a žen Pekařka

25. - 26. 2. kolo I. a II. ligy mužů a žen Dle vylosování

26. 2. kolo extraligy Ostrava

26. VZ žactva v pětiboji Juliska

27. 1. kolo MPD mužů a žen Kotlářka

27. VZ žactva Eden

28. 3. kolo MPD mladšího žactva skupina D Vinohrady

28. 3. kolo MPD mladšího žactva skupina B Juliska

29. 3. kolo MPD mladšího žactva skupina C Mazurská

29. 3. kolo MPD mladšího žactva skupina A AC Praha 1890

30. 2. kolo MPD juniorů Podvinný Mlýn

**Červen**

1. - 2. Přebory Prahy staršího žactva a dorostu Děkanka

3. Memoriál Josefa Odložila Juliska

4. 4. kolo MPD mladšího žactva skupina D FTVS

4. 4. kolo MPD mladšího žactva skupina C Jeseniova

5. 4. kolo MPD mladšího žactva skupina B FTVS

5. 4. kolo MPD mladšího žactva skupina A Kotlářka

6. 2. kolo MPD mužů a žen Olymp

7. - 12. Mistrovství Evropy Řím

8. - 9. 3. kolo I. a II. ligy mužů a žen Dle vylosování

10. VZ přípravek Eden

11. 3. kolo MPD staršího žactva skupina A Stodůlky

12. 3. kolo MPD staršího žactva skupina B Juliska

12. 3. kolo MPD staršího žactva skupina C Sparta

13. VZ dospělých Eden

15. - 16. Mistrovství ČR dorostu a juniorů Ostrava

18. - 19. Přebory Prahy mladšího žactva Hostivař

20. Veřejné závody Juliska

21. VZ dospělých Eden

21. 3. kolo MPD mužů a žen Hostivař

23. - 27. LODM České Budějovice

25. 3. kolo MPD dorostu a juniorů Juliska

27. VZ přípravek Eden

**Červenec**

6. - 7. Mistrovství ČR ve vícebojích ml.ž + st.ž. + D + J Stará Boleslav

18. - 21. Mistrovství Evropy dorostenců a dorostenek Bánská Bystrica

**Srpen**

10. – 11. T. Kop CUP Eden

13. Pražské memoriály Eden

17. - 18. 4. kolo I. a II. ligy mužů a žen Dle vylosování

24. - 25. MČR mužů a žen do 22 let Jablonec nad Nisou

26. - 31. Mistrovství světa juniorů a juniorek Lima

28. VZ všech kategorií Janského

29. VZ všech kategorií Juliska

**Září**

2. 4. kolo MPD dorostu a juniorů Juliska

3. Veřejné závody žactva Eden

7. Baráž o I. ligu ???

7. - 8. MČR družstev mužů a žen Tábor

8. Finále A MPD staršího žactva Eden

9. Finále B MPD staršího žactva Kotlářka

10. Semifinále A MPD mladšího žactva Dle vylosování

10. Semifinále B MPD mladšího žactva Dle vylosování

11. Semifinále C MPD mladšího žactva Dle vylosování

11. Semifinále D MPD mladšího žactva Dle vylosování

13. 4. kolo MPD mužů a žen Děkanka

14. Mistrovství Čech družstev dorostu Eden

14 Mistrovství Čech družstev staršího žactva Jihlava

15. Mistrovství Čech družstev juniorů Praha (Děkanka)

17. Finále A MPD mladšího žactva Dle vylosování

18. Finále B MPD mladšího žactva Dle vylosování

19. Finále C MPD mladšího žactva Dle vylosování

20. Finále D MPD mladšího žactva Dle vylosování

21. - 22. MČR staršího žactva Třinec

23. VZ přípravek Eden

23. VZ všech kategorií Janského

26. Aktisácká tyčka Janského

28. Přebory Prahy ve vícebojích mladšího žactva Sparta

28. MČR družstev juniorů Kolín

29. MČR družstev dorostu Kladno

29. MČR 10km Běchovice

**Říjen**

3. VZ přípravek Eden

5. MČR družstev žactva Břeclav

6. Baráž o 2. ligu mužů a žen Praha

**Listopad**

3. Přebory Prahy v přespolním běhu všech kategorií Motol

10. Velká Kunratická Kunratice

24. MČR v přespolním běhu všech kategorií Velká Chuchle

# II. VŠEOBECNÁ USTANOVENÍ SOUTĚŽNÍHO ŘÁDU PRO PRAŽSKÉ PŘEBORNICKÉ SOUTĚŽE

**1. Základní ustanovení**

Pražské atletické soutěže jsou organizovány podle pravidel atletiky a soutěžních řádů uvedených Českým atletickým svazem v publikaci ATLETICKÉ SOUTĚŽE 2024 a ustanoveními uvedenými v této publikaci.

Pořadatelem všech pražských přebornických soutěží je Pražský atletický svaz, který pověřuje uspořádáním jednotlivých přebornických soutěží pražské atletické oddíly/kluby.

**2. Věkové kategorie**

muži a ženy ročník narození 2004 a starší

junioři a juniorky ročník narození 2005 a 2006

dorostenci a dorostenky ročník narození 2007 a 2008

žáci a žákyně ročník narození 2009 a 2010

mladší žáci a mladší žákyně ročník narození 2011 a 2012

přípravka ročník narození 2013 a mladší

**3. Startují**

V pražských přebornických soutěžích startují závodníci a závodnice příslušné věkové kategorie, případně mladší v rozsahu své věkové kategorie, pokud v rozpisech jednotlivých přebornických soutěží není uvedeno jinak.

Podmínkou startu v přebornických soutěžích je řádné přihlášení a potvrzení startu technickým delegátem nebo řídícím soutěže MPD.

Startující závodníci/závodnice musí mít potvrzení o lékařské prohlídce podle vyhlášky Ministerstva zdravotnictví č.391/2013 Sb., o zdravotní způsobilosti k tělesné výchově a sportu v den soutěže ne starší jednoho roku, za dodržení tohoto ustanovení odpovídají oddíly/kluby.

Závodníci/závodnice mohou v přebornických soutěžích startovat buď v oddílovém dresu (tílko, trenýrky, resp. elastické kalhoty) nebo v oddílové kombinéze. Start v jiném dresu nebo jiné kombinéze není přípustný. Za jiný dres či kombinézu se považuje i reprezentační dres či kombinéza. Oddílový dres musí být nahlášený v systému ČAS (administrace oddílů).

V soutěžích družstev mladšího žactva mohou startovat i závodníci/závodnice ročníku narození 2013.

**4. Omezení startu**

Závodníci/závodnice kategorií dospělých (2004 a starší) mohou v jednom dni startovat pouze v jednom závodě na tratích 3000 m a delších.

Závodníci/závodnice kategorií juniorů (2005 - 2006) mohou v jednom dni startovat pouze v jednom závodě na tratích 1500 m a delších.

Závodníci/závodnice kategorií dorostu (2007 - 2008) mohou v jednom dni startovat pouze v jednom závodě na tratích 800 m a delších.

Závodníci/závodnice kategorií žactva (2009 - 2012) mohou v jednom dni startovat pouze v jednom individuálním závodě na tratích 300 m a delších.

Přihláška závodníka / závodnice, podaná v rozporu s těmito ustanoveními může být

upravena podle ustanovení uvedených v bodu 5 Všeobecného ustanovení soutěžního řádu, jinak bude v celém rozsahu odmítnuta.

**5. Přihlášky**

K přebornickým soutěžím podávají oddíly/kluby na webové stránce ČAS (www.atletika.cz), pokud není uveden v rozpise soutěže jiný způsob.

Následující den po uzavření přihlášek může oddíl do 12:00 hodin zaslat elektronickou poštou na adresu technického delegáta dodatečnou přihlášku nebo úpravu přihlášky. Každý takto přihlášený start je zpoplatněn 500,-Kč ve prospěch pořadatele.

**6.** **Startovné v pražských soutěžích**

Startovné se hradí za každý řádně přihlášený start, potvrzený technickým delegátem nebo řídicím pracovníkem MPD.

Startovné za řádně přihlášené závodníky, kteří byli k soutěži potvrzeni, je třeba uhradit, i když se soutěže nemohou zúčastnit. Při nenastoupení závodníka k soutěži se startovné nevrací.

Startovné hradí oddíly/kluby, případně přihlášení účastníci zpravidla v hotovosti pověřenému pořadateli soutěže. Startovné je třeba uhradit 30 minut před začátkem soutěže, pokud není stanoveno jinak.

Oddíly/kluby po dohodě s pověřeným pořadatelem soutěže mohou startovné uhradit bezhotovostně na základě faktury pověřeného pořadatele.

Pokud oddíl/klub, či závodník neuhradí předepsané startovné, bude startovné fakturováno pověřeným pořadatelem oddílu/klubu, za který je závodník registrován.

**Startovné v přebornických soutěžích jednotlivců**

100 Kč za každý přihlášený a potvrzený start závodníků pražských oddílů

100 Kč za každý přihlášený a potvrzený start štafety pražských oddílů

300 Kč za každý přihlášený a potvrzený start závodníků pražských oddílů v pětiboji

500 Kč za každý přihlášený a potvrzený start závodníků pražských oddílů v sedmiboji

700 Kč za každý přihlášený a potvrzený start závodníků pražských oddílů

v devítiboji a desetiboji

200 Kč za každý přihlášený a potvrzený start závodníků mimopražských oddílů/klubů

500 Kč za každý přihlášený a potvrzený start závodníků mimopražských oddílů/klubů v pětiboji

1000 Kč za každý přihlášený a potvrzený start závodníků mimopražských oddílů/klubů v sedmiboji, devítiboji a desetiboji

**Startovné v přebornických soutěžích družstev**

50Kč za každý přihlášený a potvrzený start mimo bodování v soutěžích MPD mladšího a staršího žactva

100 Kč za každý přihlášený a potvrzený start mimo bodování v ostatních soutěžích MPD

**7. Protesty a odvolání**

Protesty, týkající se výsledků nebo průběhu soutěže, musí být podány do 30 minut po úředním vyhlášení výsledků této soutěže („Pravidlo 8 z Technických Pravidel", body 8.2, 8.3, 8.4 a 8.5 a body 8.6 a 8.7).

Případné odvolání proti rozhodnutí hlavního rozhodčího se podává písemně, podle pravidla 8 z Technických pravidel, doložené vkladem ve výši 500 Kč, a to odvolací komisi, složené zpravidla z hlavního rozhodčího, ředitele závodu a technického delegáta nebo řídícího soutěže MPD. Při zamítnutí odvolání propadá vklad ve prospěch Pražského atletického svazu.

**8. Tituly a odměny**

**V přebornických soutěžích jednotlivců**

Vítěz, vítězka každé soutěže získává titul „Přeborník hl. m. Prahy na rok 2024“ a obdrží medaili a diplom. Závodníci a závodnice, kteří se umístí na 2. a 3. místě, obdrží medaili a diplom. Tituly a odměny se udělují pouze v případě, že se na start závodu dostavili a závod zahájili alespoň tři závodníci/ závodnice z minimálně dvou pražských oddílů/klubů.

**V přebornických soutěžích družstev (MPD)**

Vítězná družstva získávají titul „Přeborník hl. m. Prahy pro rok 2024“.

První tři družstva v kategorii juniorů, juniorek, dorostenců a dorostenek obdrží pohár a diplom.

První tři družstva v žákovských kategoriích obdrží diplom a pro všechny členy družstva medaile.

**9. Odměny rozhodčích, technických delegátů a řídících pracovníků MPD**

Odměny rozhodčím, MPD hradí pověřený pořadatel. Pro odměňování rozhodčích platí vnitřní předpis PAS číslo 1/2021 platný od 9. 2. 2021 a zveřejněný na stránkách PAS ([Směrnice PAS o ROZHODČÍCH](https://atletikapas.cz/wp-content/uploads/2021/02/vnitrni_predpis_pas_o_odmenovani_rozhodcich_01_2021-1.pdf)). Techničtí delegáti a řídící pracovníci MPD jsou odměňováni jednorázově Pražským atletickým svazem.

**10. Úhrady**

Pražské oddíly/kluby, které přihlásily svá družstva do MPD v roce 2024, uhradí na základě fakturace Pražského atletického svazu následující soutěžní poplatky

10 000 Kč za přihlášení družstva mužů a žen

7 000 Kč za přihlášení družstva starších žáků

7 000 Kč za přihlášení družstva starších žákyň

7 000 Kč za přihlášení družstva mladšího žactva

7 000 Kč za přihlášení družstva juniorů

7 000 Kč za přihlášení družstva juniorek

7 000 Kč za přihlášení družstva dorostenců

7 000 Kč za přihlášení družstva dorostenek

Termín úhrady soutěžního poplatku za přihlášená družstva do MPD je 15. dubna 2024. Neuhrazení poplatku je důvodem k vyřazení družstva ze soutěže.

Dle usnesení č. 21/40/306 ze 40. jednání výboru, se výbor PAS usnesl, že PAS platí pořadatelům přebornických soutěží jednotlivců PAS komplet rozhodčí a vybrané startovné si nechává pořadatel na organizaci závodů.

Pražský atletický svaz uhradí na základě fakturace oddílům/klubům pověřeným uspořádáním jednotlivých kol městského přeboru družstev a Přeboru v přespolním běhu příspěvek na uspořádání.

|  |  |
| --- | --- |
| Soutěž | Příspěvek pořadatelům 2024 |
| MPD M+Ž | 20 000 Kč |
| MPD J+D | 25 000 Kč |
| MPD J/D | 20 000 Kč |
| MPD žactvo - základní kolo | 15 000 Kč |
| MPD žactvo - finále B, C | 15 000 Kč |
| MPD ml. žactvo - přespolní běh | 6 000 Kč |
| MPD ml. žactvo - základní kolo | 12 000 Kč |
| MPD ml. žactvo - semifinále | 14 000 Kč |
| MPD ml. žactvo - finále | 14 000 Kč |
| Přebor Prahy v přespolním běhu | 8 000 Kč |

Při nesplnění povinnosti pořadatelů podle článku 11 a 12 této části soutěžního řádu, může být příspěvek za uspořádání na návrh hlavního rozhodčího, technického delegáta či řídícího soutěže MPD snížen. O výši snížení příspěvku rozhoduje výbor PAS.

Odměny řídících pracovníků a technických delegátů

|  |  |
| --- | --- |
| Soutěže MPD | Odměna ŘP hrubá |
| MPD M+Ž | 3 000 Kč |
| MPD J+D | 3 000 Kč |
| MPD žactvo - základní kolo | 3 000 Kč |
| MPD žactvo - finále B | 3 000 Kč |
| MPD žactvo - finále A | 4 500 Kč |
| MPD ml. žci - přespolní běh | 1 000 Kč |
| MPD ml. žci - základní kolo | 2 000 Kč |
| MPD ml. žci - semifinále | 2 000 Kč |
| MPD ml. žci - finále | 2 000 Kč |

|  |  |
| --- | --- |
| Soutěž jednotlivců - dráha | Odměna TD hrubá |
| PP mladšího žactva | 4 000 Kč |
| PP žactva a dorostu | 9 000 Kč |
| PP juniorů a dospělých | 6 500 Kč |
| PP ve vícebojích žactva | 6 500 Kč |
| PP ve vícebojích Ml. ž. Dci, Dky, Jři, Jky, M, Ž | 9 000 Kč |
| PP v přespolním běhu | 2 500 Kč |

|  |  |
| --- | --- |
| Soutěž - hala | Odměna TD hrubá |
| PP mladšího žactva | 4000 Kč |
| PP žactva | 5000 Kč |
| PP Dci, Dky, Jři, Jky, M a Ž | 7500 Kč |
| PP ve vícebojích | 7500 Kč |

**11. Povinnosti pořadatelů přebornických soutěží a jednotlivých kol MPD**

Pořádající oddíl/klub je povinen vytvořit optimální podmínky pro řádný průběh pořádané soutěže, především:

* zabezpečením podmínek pro řádný a bezpečný průběh soutěže v souladu s Pravidly atletiky a ustanoveními tohoto soutěžního řádu, především přípravou a kontrolou závodiště a vybavení (doskočiště, ochranná klec), zda odpovídají Pravidlům atletiky;
* zajištěním nezbytné zdravotní služby v souladu s platnou vyhláškou Ministerstva zdravotnictví;
* zajistit pro všechny pořádané přebornické soutěže elektronickou časomíru a větroměry;
* zajistit startovní čísla pro soutěžící v bězích na 800 m a delších a pro štafetové běhy na 4x300 m a 4x400 m;
* zajistit zveřejnění propozic pořádané soutěže na webových stránkách PAS i ČAS nejpozději 14 dnů před termínem pořádané soutěže (ustanovení platí, i když jsou propozice součástí této publikace);
* zajistit v případě dohodnuté změny rozpisu soutěže MPD oznámení této změny elektronickou poštou řídícímu pracovníku soutěže, všem účastníkům soutěže (na e-mailové adresy vedoucích družstev) a zveřejnění na webových stránkách PAS a ČAS;
* zajistit pro každou pořádanou soutěž technickou četu. Vedoucí technické čety musí být starší 18 let. Hlavním úkolem technické čety je technické zabezpečení soutěže (úzká spolupráce s rozhodčími, doprava náčiní na sektory, vracení náčiní). Ve spolupráci s rozhodčími dbá na dodržování pravidla o rozcvičování a úpravu závodiště v průběhu soutěže. Členové čety, mladší 18 let, se nesmí pohybovat v prostoru výseče pro dopad náčiní;
* zajistit informovanost o průběhu pořádané soutěže vhodnou hlasatelskou službou a průběžným vyvěšováním výsledků jednotlivých soutěží;
* zajistit nezbytnou administrativu pro pořádanou soutěž, především funkční závodní kancelář. Po ukončení soutěže pak zabezpečit zpracování a odeslání výsledků podle ustanovení článku 13. této části soutěžního řádu;
* zajistit pořadatele přebornických soutěží jednotlivců a pořadatelé finálových soutěží MPD v kategorii žactva (finále A), mladšího žactva (finále A), čtvrtých kol MPD v juniorské a dorostenecké kategorii, zajistit ve spolupráci s manažerem PAS ocenění pro vítěze těchto soutěží v souladu se soutěžním řádem (poháry, medaile, diplomy – dle kategorie).

**12. Povinnost pořadatele přebornických soutěží a jednotlivých kol MPD zajistit počet kvalifikovaných rozhodčích**

* Pořadatelé přebornických soutěží a jednotlivých kol MPD jsou povinni si zažádat o stanovený počet rozhodčích dle odstavce 3. čl. 12. tohoto soutěžního řádu 20 dní před termínem soutěže. Do předepsaného počtu rozhodčích se započítávají i vlastní rozhodčí, kteří musí být uvedeni v žádosti o delegaci rozhodčích.
* Delegaci rozhodčích zajišťuje komise rozhodčích PAS (telefon: 737 629 594; e-mail: tereza.koskova@seznam.cz), která se při delegaci rozhodčích řídí ustanovením odstavce 3) čl. 12 tohoto soutěžního řádu.
* Minimální počty delegovaných rozhodčích pro přebornické soutěže a soutěže MPD:

|  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- |
|  | | **Městský přebor družstev** | | | **Přebor Prahy jednotlivců** |
| Muži, ženy, junioři, dorost | Žactvo | Mladší žactvo |
| **Hlavní rozhodčí** | | **1** | **1** | **1** | **1** |
| **Běhy** | Startér | **1** | **1** | **1** | **1** |
| Kamera | **1** | **1** | **1** | **1** |
| Rozhodčí v cíli, pořadí, | **1** |  |  | **2** |
| Rozhodčí v cíli, kola, větroměr | **1** | **1** | **1** | **1** |
| **Skoky** | **Výška – vrchník** | **1** | **1** | **1** | **1** |
| Zapisovatel | **1** | **1** |  | **1** |
| Zvyšování |  |  |  | **2** |
| **Tyč – vrchník** | **1** | **1** |  | **1** |
| Zapisovatel | **1** | **1** |  | **1** |
| Zvyšování | **2** | **2** |  | **2** |
| Měření |  |  |  | **1** |
| **Dálka, Trojskok – vrchník** | **1** | **1** | **1** | **1** |
| Zapisovatel | **1** | **1** | **1** | **1** |
| Rozhodčí v písku | **1** | **1** | **1** | **1** |
| Rozhodčí - pásmo | **1** |  |  | **1** |
| Větroměr | **1** | **1** | **1** | **1** |
| **Vrhy a hody** | **Koule - vrchník** | **1** | **1** | **1** | **1** |
| Zapisovatel | **1** | **1** | **1** | **1** |
| Rozhodčí v poli | **1** | **1** | **1** | **1** |
| Rozhodčí pásmo |  |  |  | **1** |
| **Disk, Oštěp , Míček – vrchník** | **1** | **1** | **1** | **1** |
| Zapisovatel | **1** | **1** | **1** | **1** |
| Rozhodčí v poli | **1** | **1** | **1** | **2** |
| Měření |  |  |  | **1** |
| **Kladivo – vrchník** | **1** | **1** |  | **1** |
| Zapisovatel | **1** | **1** |  | **1** |
| Rozhodčí v poli | **1** | **1** |  | **2** |
| Měření |  |  |  | **1** |
| **CELKEM** | | **26** | **23** | **15** | **33** |

Pořadatel u technických disciplín upraví konečný počet na základě zařazených disciplín v pořadu soutěže (např. pokud se neuskuteční v dané soutěži žactva skok o tyči, snižuje se minimální počet delegovaných rozhodčích z 23 na 19 a podobně).

**13. Zpracování výsledků**

Pořadatelé přebornických soutěží a veřejných závodů PAS zveřejněných v pražské termínové listině jsou povinni zpracovat výsledky pořádaných soutěží pomoci programu ČAS „Závodní kancelář“ a ideálně zajistit jejich odesílání na web atletiky online.

**14. Náčiní pro skok o tyči a dlouhé hody**

Pořadatelé jednotlivých soutěží nezabezpečují půjčování skokanských tyčí.

**15. Závěrečná ustanovení**

Upřesnění těchto společných ustanovení je uvedeno v rozpisech jednotlivých přebornických soutěží, případně veřejných závodů PAS.

Všechny soutěže pořádané PAS (Přebornické soutěže jednotlivců i družstev) musí být pořádány na území hl. m. Prahy.

Případné změny a doplňky této části soutěžního řádu provádí výhradně výbor Pražského atletického svazu. Soutěžní brožura je brána jako živý dokument, který v průběhu času prochází vývojem a tištěné verzi bude vždy nadřazena verze elektronická umístěná na webových stránkách Pražského atletického svazu – [www.atletikapas.cz](http://www.atletikapas.cz).

# III. SOUTĚŽNÍ ŘÁD MĚSTSKÉHO PŘEBORU DRUŽSTEV (MPD)

**Základní ustanovení**

**1. Řízení soutěží MPD**

Soutěže MPD řídí výbor Pražského atletického svazu prostřednictvím soutěžní komise PAS a řídících pracovníků MPD, kteří jsou uvedeni u jednotlivých soutěží.

**2. Soupisky**

V kategorii mladšího a staršího žactva posílají vedoucí družstev řídícím soutěže, které musí obsahovat název a abecední seznam družstva (příjmení, jméno a rok narození).

Formulář soupisky je ke stažení na [www.atletika.cz//kestažení/formuláře](http://www.atletika.cz//kestažení/formuláře)

nebo na <https://atletikapas.cz/?page_id=2329>

Na soupisce může být uveden libovolný počet závodníků, včetně hostujících a hostujících cizinců. Doplňková soupiska se předává řídícímu pracovníkovi v průběhu dalších kol soutěže se stejnými náležitostmi jako soupiska základní.

Pro soutěže MPD mladšího žactva předávají oddíly/kluby (vedoucí družstev) nové soupisky po zařazení družstev do semifinálových a finálových skupin. Před semifinále i před finále odevzdává vedoucí družstva nové soupisky. Převod závodníků mezi dvěma družstvy ve stejném stupni soutěže není přípustný.

V kategoriích mládeže (Dorost + Junioři) a dospělých není potřeba soupisky předkládat předem.

**3. Bodování**

V soutěžích družstev (nezáleží na počtu přihlášených družstev) se přidělují pomocné body za umístění na **1. až 12. místě, systémem 13, 11, 10, 9, 8, až 1 bod.**

Při rovnosti se pomocné body dělí. Pro přihlášku k disciplíně je rozhodující elektronická přihláška. V případě, že nenastoupí někteří přihlášení závodníci/závodnice ke své disciplíně a dostaví se pouze jeden přihlášený závodník, závod se nekoná, ale body se udělí.

Na základě přidělených pomocných bodů se sestaví tabulka, v níž se přidělí hlavní body. Při rovnosti pomocných bodů rozhoduje větší počet prvních, při stejném počtu druhých, eventuálně dalších míst.

Za družstvo musí v soutěžním kole nastoupit nejméně tři závodníci/závodnice. Při menším počtu závodníků družstva se udělí pomocné body, ale hlavní body se družstvu nepřidělí.

Družstvo, které nezískalo v některém kole žádný pomocný bod, nemůže získat ani žádný hlavní bod.Bodování základní části MPD mladšího žactva je uvedeno v rozpisu této soutěže.

**4. Omezení startu**

V každém soutěžním kole může za družstvo (s výjimkou žákovských) nastoupit nejvýše šest hostujících závodníků, z toho maximálně dva cizinci. V soutěžích MPD žákovských kategorií mohou v jednom soutěžním kole nastoupit maximálně tři hostující závodníci/závodnice.

Závodníci/závodnice ročníku narození 2005 - 2010 mohou startovat v jednom družstvu mládežnické kategorie a v družstvu dospělých, a to vždy jen v rozsahu závodění své věkové kategorie. Start za dvě mládežnická družstva se nepřipouští.

Závodníkům ročníku narození 2011 - 2012 (mladší žactvo) je povolen start v družstvu st. žactva, pokud má oddíl/klub v MPD přihlášeno pouze družstvo st. žactva. Závodníci/závodnice ročníku narození 2013 mohou startovat jen v MPD mladšího žactva.

V případě startu závodníka ročníku 2011 - 2012 v družstvu staršího žactva na mistrovství Čech, nebo MČR družstev, již není možný další start v soutěžích MPD ml. žactva.

Počet startů závodníků a závodnic v jednom soutěžním kole je omezen následovně:

* pro ročníky narození 2006 a starší na tři individuální disciplíny a štafetu
* pro ročníky narození 2007 - 2008 na start ve třech disciplínách
* pro ročníky narození 2009 - 2013 na start ve dvou disciplínách a štafetě (s výjimkou finále A staršího žactva, něm startují ve 3 disciplínách). V soutěži dospělých mohou startovat ve 2 disciplínách.

Počet přihlášených závodníků k disciplíně není omezen (výjimka platí pro semifinálové a finálové soutěže MPD mladšího žactva).

**5. Povinnosti družstev při utkání**

Oddíly/kluby (vedoucí družstev) jsou povinni podat přihlášku družstva k jednotlivým soutěžním kolům nejpozději den před konáním kola do 22:00 hodin prostřednictvím programu Závodní kancelář přes webové stránky ČAS. V přihlášce se uvedou i závodníci/závodnice, které k soutěži vedoucí družstva přihlašuje „mimo bodování“ (takové závodníky označí v poznámce MB).

Přihlášku štafet podává vedoucí družstva písemnou formou na předepsaném formuláři (ke stažení na webových stránkách PAS) v den konání na místě do doby určené řídícím pracovníkem. U mladšího žactva se štafety přihlašují elektronicky předem.

Případné škrty předá vedoucí družstva řídícímu pracovníkovi soutěže a závodní kanceláři 45 minut před začátkem soutěže.

Doplňování závodníků/závodnic do startovní listiny v den konání soutěže je zakázán.

**6. Start mimo bodování**

O startu mimo bodování řádně přihlášených závodníků, podle článku 5 soutěžního řádu MPD, rozhoduje s konečnou platností řídící pracovník.

Závodníci/závodnice přihlášení mimo bodování mají právo tří pokusů v soutěžích v poli, nemají nárok na zařazení do nejsilnějších rozběhů a nejvýhodnějších drah.

**7. Řídící pracovník MPD**

Odpovídá za administraci jednotlivých soutěžních kol MPD. Potvrzuje základní i doplňkové soupisky družstev.

Při soutěži nasazuje přihlášené závodníky do disciplín podle výkonnosti. V běžeckých disciplínách určuje dráhy. Ve skoku vysokém a o tyči určuje základní výšky a zvyšování, pokud již není určeno jinak a s přihlédnutím na výkonnost a počet přihlášených v soutěži. S konečnou platností rozhoduje o startu přihlášených závodníků mimo bodování.

Zkontrolovat stav vyvěšených propozic, nastavení přihlášek 10 dnů před závodem.

Nejpozději 7 dní před prvním kolem soutěže zašle vedoucím družstev úvodní zpravodaj, ve kterém informuje o přihláškách a zdůrazní dle něho nejdůležitější pravidla soutěže (např. počet přihlášených, počty disciplín a omezení startu, informace o soupiskách, apod…).

Je přítomný po všechny dny konání závodu. Na místě je nejpozději 45 min před začátkem závodu.

Po konci závodu si nechává originální výsledky pro případnou kontrolu.

Do tří dnů po skončení soutěžního kola vydává ZPRAVODAJ s bodovým výsledkem kola na předepsaném formuláři (ke stažení na stránkách PAS) a tabulkou soutěže, který zasílá elektronickou poštou všem vedoucím družstev, předsedovi soutěžní komise a krajskému manažerovi PAS. V první instanci řeší případné námitky proti výsledkům zveřejněných ve ZPRAVODAJI, pokud oddíly/kluby takové námitky podají do 5 dnů po vydání zpravodaje

**8. Provinění a tresty**

Družstva oddílů/klubů, které ve stanovené době neuhradila stanovený soutěžní poplatek, nebudou k soutěži připuštěna. Družstvo, které dvakrát nenastoupilo k soutěži, bude ze soutěže vyloučeno. Při prvním provinění se trestá odnětím jednoho hlavního bodu. Neoprávněný start se trestá odnětím všech pomocných bodů závodníkem získaných (včetně případné štafety při účasti závodníka) a odečtením jednoho hlavního bodu z upraveného pořadí. Neoprávněným startem se rozumí:

* start závodníka neuvedeného na soupisce (pokud je vyžadována)
* start závodníka v rozporu s článkem 4 soutěžního řádu MPD
* start závodníka, kterému byla pozastavena činnost
* start závodníka, který nastoupil za družstvo ve vyšší soutěži a nebyl vyřazen ze soupisky
* start závodníka dopsaného na startovní listinu (zápis) bez souhlasu řídícího pracovníka

Družstvo s větším počtem skutečně nastoupených závodníků k soutěži (rozhoduje počet elektronicky přihlášených a nevyřazených závodníků řídícím pracovníkem před začátkem utkání) než je povoleno, se trestá odnětím všech pomocných bodů nejlepšího závodníka (včetně případné štafety při účasti závodníka) a odečtením jednoho hlavního bodu z upraveného pořadí.

Neuskutečnění disciplíny z viny pořádajícího oddílu/klubu se trestá odečtením jednoho hlavního bodu a pokutou ve výši 1 000 Kč pro pořádající oddíl/klub.

Neuskutečnění utkání z viny pořádajícího oddílu se trestá pokutou ve výši 10 000 Kč pro pořádající oddíl/klub.

## Městský přebor družstev mužů a žen

**Organizace**

Soutěže se zúčastní 5 družstev mužů a 5 družstev žen. Soutěž se uskuteční ve čtyřech společných kolech pro muže a ženy. Výjimkou je hod kladivem, které pro obě kategorie proběhne v před termínu 24. května na stadionu Pekařka. Počty startujících členů družstva v jednotlivých kolech soutěže jsou omezeny na 24 mužů a 24 žen.

**Postup**

Vítěz městského přeboru družstev mužů a žen postupuje do baráže o účast ve II. lize, která se uskuteční 6. října 2024 v Praze.

**Řídící pracovníci soutěže**

muži Miroslav Kalous oldowl.kalous@gmail.com 724 257 639

ženy Petr Mašek petr.masek111@gmail.com 737 272 721

**Účastníci soutěže**

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| Muži | | Ženy | |
| TJ Sokol Kbely | TJ Sokol Král. Vinohrady | SC Radotín Praha | Spartak Praha 4 |
| AC Praha 1890 | SK Kotlářka Praha | PSK Olymp Praha | SK Míle |
| Atletika Hostivař |  | Atletika Hostivař |  |

**Termíny, místa konání, pořadatelé**

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
|  | Termín konání | Místo konání | Pořadatel soutěže |
| I. kolo\* | 27. 5. 2024 | Kotlářka | SK Kotlářka \* |
| II. kolo | 6. 6. 2024 | Stromovka | PSK Olymp Praha |
| III. kolo | 21. 6. 2024 | Hostivař | Atletika Hostivař+ AC Praha 1890 |
| IV. kolo | 13. 9. 2024 | Děkanka | Spartak Praha 4 |

**Rozsah disciplín, základní výšky**

Muži

I. kolo 100 m, 400 m, 1500 m, 3000 m, 110 m př., dálka, tyč, koule, oštěp, kladivo\*, 4x100 m

\*kladivo pro 1. kolo proběhne 24.května na stadionu Pekařka, pořadatelem je AC Praha 1890

II. kolo 100 m, 200 m, 800 m, 3000 m, 400 m př., trojskok, výška, koule, disk,4x100 m

III. kolo 100 m, 400 m, 800 m, 5000 m, 110 m př., dálka, výška, koule, oštěp, 4x100 m

IV. kolo 100 m, 200 m, 1500 m, 3000 m, 200 m př., výška, trojskok, koule, disk, 4x100 m

Ženy

I. kolo 100 m, 400 m, 1500 m, 3000 m, 100 m př., dálka, tyč, koule, oštěp, kladivo\*, 4x100 m

\*kladivo pro 1. kolo proběhne 24.května na stadionu Pekařka, pořadatelem je AC Praha 1890

II. kolo 100 m, 200 m, 800 m, 3000 m, 400 m př., trojskok, výška, koule, disk,4x100 m

III. kolo 100 m, 400 m, 800 m, 5000 m, 100 m př., dálka, výška, koule, oštěp, 4x100 m

IV. kolo 100 m, 200 m, 1500 m, 3000 m, 200 m př., výška, trojskok, koule, disk, 4x100 m

**Časový pořad**

Časový pořad pro MPD mužů a žen je orientační. Technické disciplíny se střídají (doplňují). Rozpis pro každé soutěžní kolo a přesný časový pořad vydávají pořadatelé jednotlivých soutěžních kol.

|  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| 1.-3.kolo | 4. kolo |  |  |  |  |  |
| 17:00 | 16:30 | 100 m M | Dálka/trojskok M | Tyč/výška Ž | Oštěp Ž | Koule M |
| 17:20 | 16:50 | 100 m Ž |  |  |  |  |
| 17:40 | 17:10 | 3000 m/5000 m M |  |  |  |  |
| 18:05 | 17:35 | 110 m př./400 m př./200 m př. M |  |  |  |  |
| 18:15 | 17:45 | 100 m př./400 m př./200 m př. Ž |  |  |  |  |
| 18:25 | 17:55 | 100 m M F A, B | Dálka/trojskok Ž | Tyč/výška M | Oštěp M | Koule Ž |
| 18:30 | 18:00 | 100 m Ž F A, B |  |  |  |  |
| 18:35 | 18:05 | 800 m/1500 m M |  |  |  |  |
| 18:45 | 18:15 | 800 m/1500 m Ž |  |  |  |  |
| 19:00 | 18:30 | 200 m/400 m Ž |  |  |  |  |
| 19:10 | 18:40 | 200 m/400 m M |  |  |  |  |
| 19:25 | 18:55 | 3000 m Ž |  |  |  |  |
| 19:45 | 19:15 | 4x 100 m Ž |  |  |  |  |
| 19:50 | 19:20 | 4x 100 m M |  |  |  |  |

## Městský přebor družstev juniorů, juniorek, dorostenců a dorostenek

**Organizace**

Čtyřkolová soutěž juniorské a dorostenecké kategorie. Při každém soutěžním kole bude zpracována celková tabulka soutěže v jednotlivých kategoriích, ze které po čtvrtém kole vzejde konečné pořadí městského přeboru družstev a postupující na Mistrovství Čech. Za družstvo smí nastoupit k jednomu kolu maximálně 24 závodníků/závodnic.

**Postup**

Na Mistrovství Čech postupují první tři družstva ve všech kategoriích.

**Řídící pracovníci soutěže**

junioři, dorostenci Petr Dubský p.dubsky.scr@seznam.cz 737 834 469

juniorky, dorostenky Pavel Javůrek paveljavurek@centrum.cz 734 419 472

**Účastníci soutěže**

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Junioři** | **Juniorky** | **Dorostenci** | **Dorostenky** |
| ASK Slavia Praha | ASK Slavia Praha | ASK Slavia Praha | ASK Slavia Praha |
| TJ Dukla Praha | TJ Dukla Praha | TJ Dukla Praha | TJ Dukla Praha |
| PSK Olymp Praha | PSK Olymp Praha | TJ Sokol Vinohrady | PSK Olymp Praha |
| Spartak Praha 4 | Spartak Praha 4 | Spartak Praha 4 | Spartak Praha 4 |
| Atletika Hostivař | Atletika Hostivař | USK Praha | USK Praha |
| Atletika Jižní Město | Atletika Jižní Město | A. C. Sparta Praha | A. C. Sparta Praha |
| Atletic Rudná | Atletik Rudná | SK Aktis Praha | SK Aktis Praha |
|  | SK Kotlářka Praha | SK Jeseniova Praha | SK Jeseniova Praha |
|  | SC Radotín Praha | ŠSK Újezd nad Lesy | ŠSK Újezd nad Lesy |
|  |  | SK Míle |  |
|  |  |  |  |

**Termíny, místa konání, pořadatelé**

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
|  | Termín konání | Místo konání | Pořadatel soutěže |
| I. kolo | 7.5. 2024 | Eden | ASK Slavia Praha |
| II. kolo Dorostenci | 21.5. 2024 | Děkanka | Spartak Praha 4 |
| II. kolo Junioři | 30.5. 2024 | Podvinný mlýn | A. C. Sparta Praha |
| III. kolo | 25.6. 2024 | Juliska | TJ Dukla Praha |
| IV. kolo | 2.9. 2024 | Juliska | TJ Dukla Praha |

**Rozsah disciplín**

**1. kolo**

Dci: 100 m, 400 m, 1500 m, 110 m př., 2000 m př., tyč, kladivo, oštěp, trojskok

Dky: 100 m, 400 m, 1500 m, 100 m př., 2000 m př., tyč, kladivo, oštěp, trojskok

Jři: 100 m, 400 m, 1500 m, 110 m př., 3000 m př., tyč, kladivo, oštěp, trojskok

Jky: 100 m, 400 m, 1500 m, 100 m př., 3000 m př., tyč, kladivo, oštěp, trojskok

**2. kolo**

Dci: 200m, 800m, 3000m, 110m př., 300m př. výška, dálka, koule, disk, kladivo, 4x100m  
Dky: 200m, 800m, 3000m, 100m př., 300m př. výška, dálka, koule, disk, kladivo, 4x100m

Jři: 200m, 800m, 5000m, 110m př., 400m př. výška, dálka, koule, disk, **kladivo\***, 4x100m

Jky: 200m, 800m, 3000m, 100m př., 400m př. výška, dálka, koule, disk, **kladivo\***, 4x100m

\*soutěž v hodu kladivem proběhne 24.5. na Pekařce

**3. kolo**

Dci: 100m, 400m, 1500m, 300m př., disk, tyč, dálka, koule

Dky: 100m, 400m, 1500m, 300m př., disk, tyč, dálka, koule

Jři: 100m, 400m, 1500m, 400m př., disk, tyč, trojskok, koule

Jky: 100m, 400m, 1500m, 400m př., disk, tyč, trojskok, koule

**4. kolo**

Dci: 200m, 800m, 110př., 300m př., výška, trojskok, oštěp, 4x100m

Dky: 200m, 800m, 100př., 300m př., výška, trojskok, oštěp, 4x100m

Jři: 200m, 800m, 110př., 400m př., výška, dálka, oštěp, 4x100m

Jky: 200m, 800m, 100př., 400m př., výška, dálka, oštěp, 4x100m

**Vzorové Časové pořady, které může pořadatel upravit dle svých potřeb**

|  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **I. soutěžní kolo** | | | | |  |
| 15:30 | 100 m př. Dky. | Oštěp Jři |  |  |  |
| 15:45 | 100 m př. Jky. |  |  |  |  |
| 16:00 | 110 m př. Dci. |  |  | kladivo Jky | Trojskok Dky |
| 16:15 | 110 m př. Jři. |  | tyč Jři + Jky - 2 sektory |  |  |
| 16:30 | 100 m Dky. | Oštěp Dci |  |  |  |
| 16:45 | 100 m Jky. |  |  |  |  |
| 17:00 | 100 m Dci. |  |  | kladivo Dky | Trojskok Jky |
| 17:15 | 100 m Jři. |  |  |  |  |
| 17:30 | 1500 m Dky | Oštěp Jky |  |  |  |
| 17:40 | 1500 m Jky |  |  |  |  |
| 17:50 | 1500m Dci |  |  |  |  |
| 18:00 | 1500m Jři |  | tyč Dci+Dky - 2 sektory |  | Trojskok Dci |
| 18:10 | 400 m Dky |  |  | kladivo Jři |  |
| 18:25 | 400 m Jky |  |  |  |  |
| 18:35 | 400 m Dci | Oštěp Dky |  |  |  |
| 18:50 | 400 m Jři |  |  |  |  |
| 19:00 | 2000 m. př. Dky |  |  | kladivo Dci | Trojskok Jři |
| 19:15 | 3000 m. př. Jky |  |  |  |  |
| 19:30 | 2000 m. př- Dci |  |  |  |  |
| 19:45 | 3000 m. př. Jři |  |  |  |  |
|  |  |  |  |  |  |
|  |  |  |  |  |  |
|  |  |  |  |  |  |
|  |  |  |  |  |  |
|  |  |  |  |  |  |
|  |  |  |  |  |  |
|  |  |  |  |  |  |

|  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **II. soutěžní kolo - dorostenecké kategorie** | | | | | | |
| 16:30 | 100 m př. Dky | koule Dky |  | kladivo Dci |  |
| 16:45 | 110 m př. Dci |  | výška Dky |  |  |
| 17:00 | 800 m Dky |  |  | dálka Dci |  |
| 17:10 | 800 m Dci |  |  |  | disk Dci |
| 17:20 | 300 m př. Dky |  |  | kladivo Dky |  |
| 17:45 | 300 m př. Dci |  |  |  |  |
| 18:05 | 3000 m Dky |  |  |  |  |
| 18:20 | 3000 m Dci |  |  | dálka Dky |  |
| 18:35 | 200 m Dky | koule Dci | výška Dci |  | disk Dky |
| 18:50 | 200 m Dci |  |  |  |  |
| 19:15 | 4x100 m Dky |  |  |  |  |
| 19:35 | 4x100 m Dci |  |  |  |  |

|  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **II. soutěžní kolo - juniorské kategorie** | | | | | |
| 16:30 | 100 m př. Jky |  | Výška Jři | dálka Jky |  |
| 16:45 | 110 m př. Jři | koule Jky |  |  | disk Jři |
| 17:00 | 800 m Jky |  |  |  |  |
| 17:10 | 800 m Jři |  |  |  |  |
| 17:20 | 400 m př. Jky |  |  |  |  |
| 17:45 | 400 m př. Jři |  |  |  |  |
| 18:05 | 3000 m Jky |  | Výška Jky | dálka Jři |  |
| 18:20 | 5000 m Jři | koule Jři |  |  | disk Jky |
| 18:45 | 200 m Jky |  |  |  |  |
| 19:00 | 200 m Jři |  |  |  |  |
| 19:20 | 4x100 m Jky |  |  |  |  |
| 19:35 | 4x100 m Jři |  |  |  |  |

|  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **III. soutěžní kolo** | | | | | |
| 15:30 |  | Trojskok Jky | Koule Dci |  | Disk Jři |
| 16:00 | 100 m Dky |  |  | Tyč Dky, Jky |  |
| 16:15 | 100 m Jky |  |  |  |  |
| 16:30 | 100 m Dci | Trojskok Jři |  |  |  |
| 16:45 | 100 m Jři |  | Koule Jky |  | Disk Dky |
| 17:00 | 400 m Dky |  |  |  |  |
| 17:15 | 400 m Jky |  |  |  |  |
| 17:30 | 400 m Dci | Dálka Dci |  |  |  |
| 17:45 | 400 m Jři |  |  |  |  |
| 18:00 | 1500 m Dky |  | Koule Dky | Tyč Dci, Jři | Disk Jky |
| 18:20 | 1500 m Jky |  |  |  |  |
| 18:40 | 1500 m Dci | Dálka Dky |  |  |  |
| 19:00 | 1500 m Jři |  |  |  |  |
| 19:15 | 300 m př. Dky |  |  |  |  |
| 19:25 | 300 m př. Dci |  | Koule Jři |  | Disk Dci |
| 19:40 | 400 m př. Jky |  |  |  |  |
| 19:50 | 400 m př. Jři |  |  |  |  |

|  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **IV. soutěžní kolo** | | | | | |
| 15:30 |  | oštěp Dci | trojskok Dky |  | výška Jři |
| 15:45 | 300 m př. Dky |  |  |  |  |
| 16:00 | 300 m př. Dci |  |  |  |  |
| 16:15 | 400 m př. Jky |  | trojskok Dci |  |  |
| 16:30 | 400 m př. Jři | oštěp Jři |  |  | výška Jky |
| 16:45 | 100 m Dky |  |  |  |  |
| 17:00 | 100 m Jky |  |  |  |  |
| 17:15 | 100 m Dci |  | dálka Jři |  |  |
| 17:30 | 100 m Jři | oštěp Jky |  |  | výška Dky |
| 17:45 | 400 m Dky |  |  |  |  |
| 17:55 | 400 m Jky |  |  |  |  |
| 18:05 | 400 m Dci |  |  |  |  |
| 18:15 | 400 m Jři |  |  |  | výška Dci |
| 18:30 | 1500 m Dky | oštěp Dky | dálka Jky |  |  |
| 18:45 | 1500 Jky |  |  |  |  |
| 19:00 | 1500 m Jři |  |  |  |  |
| 19:15 | 1500 Jři |  |  |  |  |
| 19:30 | 4x100 m Dky |  |  |  |  |
| 19:40 | 4x100 m Jky |  |  |  |  |
| 19:50 | 4x100 m Dci |  |  |  |  |
| 20:00 | 4x100 m Jři |  |  |  |  |

## Městský přebor družstev žactva

**Organizace**

**Základní kola**

28 družstev žákyň a 24 družstev žáků se utká ve třech základních kolech. Pro základní kola byla družstva rozdělena do tří skupin (A, B, C). Pořadí družstev se v základních kolech počítá odděleně - zvlášť žáci a zvlášť žákyně - pořadí se určuje nezávisle na bodovém stavu druhého družstva – řídící tak sestavují tabulky soutěží odděleně v kategorii žákyň a žáků. Za družstvo smí nastoupit k jednomu kolu maximálně 22 závodníků/závodnic. Štafety se hlásí předem přes internet. Na místě už bude možné jen upřesnění štafet a případné škrty v disciplínách.

Do dvou finálových skupin postoupí družstva podle umístění ve skupinách po základních kolech s tím, že:

* do finále A (9 družstev) postoupí družstva, která se umístila ve své základní skupině na 1.- 3. místě,
* do finále B (12 družstev) postoupí družstva, která se umístila ve své základní skupině na 4.- 10. místě

**Finálová kola**

Finálové soutěže o titul Přeborníka Prahy se uskuteční v září. Finálová soutěž A se uskuteční 8. září 2024 v Edenu. Finálová soutěž B se uskuteční 9. září 2024.

V obou finálových kolech může v technických disciplínách startovat maximálně 26 soutěžících na základě dosažených výkonů v probíhající dráhové sezoně a vybraných tech. delegátem. Řídící pracovníci umožní vyřazeným závodníkům start v disciplínách, kde není počet naplněn.

Ve finále A mohou žáci a žákyně startovat nejvýše ve 3 disciplínách (3 indi., nebo 2 indi. + štafeta, nebo 1 indi. + 2 štafety).

Ve finále B může žactvo startovat nejvýše ve 2 individuálních disciplínách a štafetě.

Dále řídící pracovník umožní start závodníkům mimo finále A v disciplínách, které nejsou ve finále B. Řídící pracovníci ve finálových kolech zpracují tabulky kategorie žáků a žákyň, které rozhodují o pořadí v pražském přeboru a jsou rozhodující pro postup na Mistrovství Čech.

**Postup**

Na Mistrovství Čech žákovských družstev postupují první čtyři družstva žáků a první čtyři družstva žákyň. Mistrovství Čech se uskuteční 14. září 2024 v Jihlavě.

**Účastníci soutěže žákyň**

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| Skupina A | Skupina B | Skupina C |
|  |  |  |
| TJ Dukla Praha A | PSK Olymp Praha | A. C. Sparta Praha A |
| TJ Dukla Praha B | ASK Slavia Praha A | A. C. Sparta Praha B |
| SK Kotlářka | ASK Slavia Praha B | USK Praha A |
| Atletika Stodůlky | Atletika Jižní Město | USK Praha B |
| SK Jeseniova A | Atletika Hostivař | Spartak Praha 4 |
| SK Jeseniova B | SK Aktis Praha | SC Radotín |
| TJ Sokol Král. Vinohrady | ŠAK Novoborská | ŠSK Újezd n. Lesy Praha |
| AC Praha 1890 | Atletika Rudná | TJ Sokol Horní Počernice |
| SK Aritma | AŠK Mazurská | AK VEGA |
|  |  | TJ Sokol Smíchov |

**Účastníci soutěže žáků**

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| Skupina A | Skupina B | Skupina C |
|  |  |  |
| TJ Dukla Praha | PSK Olymp Praha | A. C. Sparta Praha |
| SK Kotlářka | ASK Slavia Praha | USK Praha |
| Atletika Stodůlky | Atletika Jižní Město | Spartak Praha 4 |
| SK Jeseniova A | Atletika Hostivař | SC Radotín |
| SK Jeseniova B | SK Aktis Praha | ŠSK Újezd nad Lesy Praha |
| TJ Sokol Král. Vinohrady | ŠAK Novoborská | TJ Sokol Horní Počernice |
| AC Praha 1890 | Atletika Rudná | AK Vega |
| SK Aritma | AŠK Mazurská | TJ Sokol Smíchov |

**Řídící pracovníci soutěže**

Skupina A Michal Krejčí [krejci@ddmpraha.cz](mailto:krejci@ddmpraha.cz) 777 706 524

Skupina B Tereza Bártlová [hajkova.T@email.cz](mailto:hajkova.T@email.cz) 732 285 719

Skupina C Hana Ondrková [hondrkova@sp4.cz](mailto:hondrkova@sp4.cz) 723 659 206

**Termíny, místa konání, pořadatelé**

**Základní kola**

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **SKUPINA A** | Termín konání | Místo konání | Pořadatel soutěže |
| I. kolo | 15.5. 2024 | Kotlářka | SK Kotlářka\* kladivo 17.5. Vinoh. |
| II. kolo | 23.5. 2024 | Juliska | TJ Dukla |
| III. kolo | 11.6. 2024 | FTVS | Atletika Stodůlky |

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **SKUPINA B** | Termín konání | Místo konání | Pořadatel soutěže |
| I. kolo | 16.5. 2024 | Eden | ASK Slavia |
| II. kolo | 22.5. 2024 | Stromovka | PSK Olymp |
| III. kolo | 12.6. 2024 | Juliska | Atletika Jižní Město |

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **SKUPINA C** | Termín konání | Místo konání | Pořadatel soutěže |
| I. kolo | 16.5. 2024 | Děkanka | Spartak Praha 4 |
| II. kolo | 22.5. 2024 | Podvinný mlýn | A.C. Sparta |
| III. kolo | 12.6. 2024 | Podvinný mlýn | A.C. Sparta |

**Finálová kola**

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
|  | Termín konání | Místo konání | Pořadatel soutěže |
| **FINÁLE A** | 8. 9. 2024 | Praha - Eden | Pražský atletický svaz |
| **FINÁLE B** | 9. 9. 2024 | Kotlářka | SK Kotlářka |

**Rozsah disciplín**

**1. kolo:**

A - 60m, 150m, 300m, 1500m, 100m př., dálka, výška, oštěp, koule, kladivo\*, 4x60m

B - 60m, 150m, 800m, 1500m př., 100m př., dálka, tyč, oštěp, koule, kladivo, 4x60m

C - 60m, 150m, 300m, 1500m, 100m př., dálka, výška, oštěp, koule, kladivo, 4x60m

\* Ve skupině A proběhne 17. 5. na Vinohradech

**2. kolo:**

A - 60m, 300m, 800m, 200m př., 1500m př., tyč, dálka, disk, koule, 4x60m

B - 60m, 300m, 800m, 200m př., 1500m, výška, dálka, disk, koule, 4x60m

C - 60m, 300m, 800m, 200m př., 1500m př., tyč, dálka, disk, koule, 4x60m

**3. kolo:**

A - 150m, 800m, 3000m, 100m př., 200m př. tyč, výška, oštěp, disk, 4x300m

B - 150m, 300m, 3000m, 100m př., 200m př. tyč, výška, oštěp, disk, 4x300m

C - 150m, 800m, 3000m, 100m př., 200m př. tyč, výška, oštěp, disk, 4x300m

**Finále A:** 60 m, 150 m, 300 m, 800 m, 1500 m, 3000 m, 100 m př., 200 m př., 1500 m př., výška, dálka, tyč, koule, oštěp, kladivo, disk, chůze 3000 m, 4x60 m, 4x300 m

**Finále B**: 60 m, 150 m, 800 m, 100 m př., 200 m př., výška, dálka, koule, oštěp, 4x60 m

**Časové pořady**

|  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **I. kolo** | | | | | | |
| 17:00 | 100 m př. Žky | Tyč\* Žky / výška Žky | Dálka Žci | Oštěp Žky | Kladivo Žky |  |
| 17:15 | 100 m př. Žci |  |  |  |  | Koule Žci |
| 17:30 | 60 m Žky |  |  |  |  |  |
| 17:45 | 60 m Žci |  |  |  |  |  |
| 18:00 | 1500 m Žky / 1500 m př.\* |  |  |  |  |  |
| 18:10 | 1500 m Žci / 1500 m př.\* | Tyč\* Žci / výška Žci | Dálka Žky | Oštěp Žci | Kladivo Žci |  |
| 18:20 | 300 /800 m\* Žky |  |  |  |  | Koule Žky |
| 18:30 | 300 /800 m\* Žci |  |  |  |  |  |
| 18:40 | 150 m Žky |  |  |  |  |  |
| 18:50 | 150 m Žci |  |  |  |  |  |
| 19:15 | 4x60 m Žky |  |  |  |  |  |
| 19:25 | 4x60 m Žci |  |  |  |  |  |

\* Skupina B má 800 m, 1500 m př. a tyč

|  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **II. kolo** | | | | | |
| 17:00 | 200 m př. Žky |  |  |  |  |
| 17:15 | 200 m př. Žci | Dálka Žky | Tyč Žci / Výška Žci | Koule Žky | Disk Žci |
| 17:30 | 60 m Žky |  |  |  |  |
| 17:45 | 60 m Žci |  |  |  |  |
| 18:00 | 800 m Žky |  |  |  |  |
| 18:10 | 800 m Žci |  |  |  |  |
| 18:20 | 1500 m př. Žky / 1500 \* m Žky | Dálka Žci | Tyč Žky / Výška Žky | Koule Žci | Disk Žky |
| 18:35 | 1500 m př. Žci / 1500\* m Žci |  |  |  |  |
| 18:50 | 300 m Žky |  |  |  |  |
| 19:05 | 300 m Žci |  |  |  |  |
| 19:20 | 4x60 m Žky |  |  |  |  |
| 19:35 | 4x60 m Žci |  |  |  |  |

\* Skupina B má 1500 m

|  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **III. kolo** | | | | | |
| 17:15 | 100 m př. Žky | Tyč Žci | Výška Žky | Oštěp Žci | Disk Žky |
| 17:30 | 100 m př. Žci |  |  |  |  |
| 17:45 | 3000 m Žky |  |  |  |  |
| 18:00 | 3000 m Žci |  |  |  |  |
| 18:15 | 150 m Žky |  |  |  |  |
| 18:25 | 150 m Žci | Tyč Žky | Výška Žci | Oštěp Žky | Disk Žci |
| 18:40 | 800 / 300\* m Žky |  |  |  |  |
| 18:50 | 800 / 300\* m Žci |  |  |  |  |
| 19:00 | 200 m př. Žky |  |  |  |  |
| 19:15 | 200 m př. Žci |  |  |  |  |
| 19:30 | 4x300 m Žky |  |  |  |  |
| 19:45 | 4x300 m Žci |  |  |  |  |

\* Skupina B má 300 m

|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **Finále A – pořadatelem je PAS** | | | | | | | | | | | |
| 0:00 | 3000 m chůze Žky | |  | | Tyč Žky | |  | | Oštěp Žky | | Kladivo Žci |
| 0:30 | 3000 m chůze Žci | |  | |  | |  | |  | |  |
| 1:00 | 60 m Žky R | |  | |  | | Výška Žci | |  | |  |
| 1:15 | 60 m Žci R | |  | |  | |  | |  | |  |
| 1:30 | 800 m Žky | | Dálka Žky | |  | |  | | Oštěp Žci | | Kladivo Žky |
| 1:45 | 800 m Žci | |  | |  | |  | |  | |  |
| 2:00 | 100 m př. Žky | |  | |  | |  | |  | |  |
| 2:15 | 100 m př. Žci | |  | |  | |  | |  | |  |
| 2:30 | 60 m Žky F | |  | |  | |  | |  | |  |
| 2:45 | 60 m Žci F | |  | | Tyč Žci | | Výška Žky | |  | |  |
| 3:00 | 300 m Žky | | Dálka Žci | |  | |  | | Koule Žci | | Disk Žky |
| 3:15 | 300 m Žci | |  | |  | |  | |  | |  |
| 3:30 | 1500 m př. Žci | |  | |  | |  | |  | |  |
| 3:45 | 1500 m př. Žky | |  | |  | |  | |  | |  |
| 4:00 | 3000 m Žci | |  | |  | |  | |  | |  |
| 4:15 | 3000 m Žky | |  | |  | |  | |  | |  |
| 4:30 | 200 m př. Žky | |  | |  | |  | | Koule Žky | | Disk Žci |
| 4:45 | 200 m př. Žci | |  | |  | |  | |  | |  |
| 5:00 | 150 m Žky | |  | |  | |  | |  | |  |
| 5:15 | 150 m Žci | |  | |  | |  | |  | |  |
| 5:30 | 1500 m Žky | |  | |  | |  | |  | |  |
| 5:45 | 1500 m Žci | |  | |  | |  | |  | |  |
| 6:00 | 4x60 m Žky | |  | |  | |  | |  | |  |
| 6:15 | 4x60 m Žci | |  | |  | |  | |  | |  |
| 6:30 | 4x300 m Žky | |  | |  | |  | |  | |  |
| 6:45 | 4x300 m Žci | |  | |  | |  | |  | |  |
|  |  | |  | |  | |  | |  | |  |
|  |  | |  | |  | |  | |  | |  |
| **Finále B** | | | | | | | | | | | |
| 16:30 | | 100 m př. Žky | | Výška Žky | | Dálka Žci | | Koule Žci | | Oštěp Žky | |
| 16:45 | | 100 m př. Žci | |  | |  | |  | |  | |
| 17:00 | | 60 m Žky | |  | |  | |  | |  | |
| 17:20 | | 60 m Žci | |  | |  | |  | |  | |
| 17:40 | | 150 m Žky | |  | |  | | Koule Žky | | Oštěp Žci | |
| 17:45 | |  | | Výška Žci | | Dálka Žky | |  | |  | |
| 17:55 | | 150 m Žci | |  | |  | |  | |  | |
| 18:10 | | 200 m př. Žky | |  | |  | |  | |  | |
| 18:20 | | 200 m př. Žci | |  | |  | |  | |  | |
| 18:30 | | 800 m Žky | |  | |  | |  | |  | |
| 18:40 | | 800 m Žci | |  | |  | |  | |  | |
| 18:52 | | 4x60 m Žky | |  | |  | |  | |  | |
| 19:00 | | 4x60m Žci | |  | |  | |  | |  | |

## Městský přebor družstev mladšího žactva

**Organizace**

Celá soutěž MPD mladšího žactva se skládá ze třech částí, z nichž první část se uskuteční v jarní části sezony, druhá a třetí část v září. Ve všech částech soutěže startují společná družstva žáků a žákyň, která mají maximálně 24 členů. Z tohoto počtu může být maximálně 12 žáků. Štafety se hlásí předem na emailem u řídícího pracovníka. Na místě už bude možné jen upřesnění a případné škrty.

**První část**– kvalifikace se skládá ze čtyř soutěžních kol. První kolo proběhne jako přespolní běh, další tři kola soutěže proběhnou na dráze formou střídání dvojice disciplín. Dvojice nastoupených disciplín se u žádného závodníka nesmí opakovat.

**Druhá část** – semifinálová kola se uskuteční ve čtyřech semifinálových skupinách (A, B, C, D) jako jednokolová soutěž v rozsahu disciplín mladšího žactva. Umístění v semifinálových skupinách rozhoduje o postupu do třetí části MPD mladšího žactva.

**Třetí část** - finále se uskuteční jako jednokolová soutěž ve čtyřech finálových skupinách (A, B, C, D) v rozsahu disciplín mladšího žactva. Ve finále A se rozhoduje o umístění na 1. - 8. místě MPD. Vítězné družstvo se stává Přeborníkem Prahy. Ve finále B se rozhoduje o umístění na 9. - 16. místě MPD, ve finále C o umístění na 17. - 24. místě a ve finále D pak o 25. - 40. místo

**PRVNÍ ČÁST – KVALIFIKACE**

**Účastníci soutěže a rozdělení do soutěžních skupin**

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Skupina A** | **Skupina B** | **Skupina C** | **Skupina D** |
| USK Praha A | TJ Dukla Praha A | SK Jeseniova A | SK Aktis Praha A |
| USK Praha B | TJ Dukla Praha B | SK Jeseniova B | SK Aktis Praha B |
| AC Praha 1890 | A. C. Sparta Praha A | SK Jeseniova C | Atletika Hostivař |
| VSK FTVS Praha | A. C. Sparta Praha B | AŠK Mazurská | TJ S. Kr. Vinohrady A |
| Atletika Stodůlky A | SC Radotín A | ASK Slavia Praha A | TJ S. Kr. Vinohrady B |
| Atletika Stodůlky B | SC Radotín B | ASK Slavia Praha B | TJ H. Počernice |
| AK Vega | SK Kotlářka Praha | ASK Slavia Praha C | Atletika Jižní Město A |
| TJ ČZU Praha | SK Aritma | Spartak Praha 4 A | Atletika Jižní Město B |
| PSK Olymp Praha A | ASK Slavia Praha D | Spartak Praha 4 B | Atletika Jižní Město C |
| PSK Olymp Praha B | ASK Slavia Praha E | ŠSK Újezd nad Lesy | TJ Sokol I. Smíchov |
|  | Atletik Rudná | ŠAK Novoborská |  |

**Řídicí pracovníci soutěže**

Skupina A Adriana Dvořáková adricar@centrum.cz 602 200 646

Skupina B Jitka Fialová fialova@ddmpraha.cz 605 263 754

Skupina C Jaroslava Weberová weberova@zsjeseniova.cz 607 853 603

Skupina D Anita Ešpandrová atletika@vinpr.cz 723 117 238

**Termíny, místa konání, pořadatelé**

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Skupina A** | Termín konání | Místo konání | Pořadatel soutěže |
|  |  |  |  |
| I. kolo | 3.4. | Hvězda | USK |
| II. kolo | 29.4. | Strahov | USK |
| III. kolo | 29.5. | Pekařka | AC Praha 1890 |
| IV. kolo | 5.6. | FTVS | FTVS |

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Skupina B** | Termín konání | Místo konání | Pořadatel soutěže |
|  |  |  |  |
| I. kolo | 10.4. | Džbán | TJ Dukla |
| II. kolo | 29.4. | Podvinný mlýn | A.C. Sparta Praha |
| III. kolo | 28.5. | Juliska | TJ Dukla |
| IV. kolo | 5.6. | Kotlářka | SK Kotlářka |

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Skupina C** | Termín konání | Místo konání | Pořadatel soutěže |
|  |  |  |  |
| I. kolo | 15.4. | Vítkov | SK Jeseniova |
| II. kolo | 30.4. | Jeseniova | SK Jeseniova |
| III. kolo | 29.5. | Mazurská | AŠK Mazurská |
| IV. kolo | 4.6. | Jeseniova | SK Jeseniova |

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Skupina D** | Termín konání | Místo konání | Pořadatel soutěže |
|  |  |  |  |
| I. kolo | 24.4. | Nové Butovice | SK Aktis |
| II. kolo | 30.4. | Hostivař | Atletika Hostivař |
| III. kolo | 28.5. | Jeseniova | TJ Sok. Vinohrady |
| IV. kolo | 4.6. | FTVS | SK Aktis |

**Bodování**

O pořadí družstev v přespolním běhu rozhodne umístění na 1. až 48. místě v každé kategorii. Pomocné body se udělí v každé kategorii za umístění na prvním místě (48 bodů) až čtyřicátém osmém místě (1 bod). Za každé družstvo boduje maximálně šest nejlepších závodníků/závodnic (pořadí se neposouvá). Na základě takto přidělených pomocných bodů, vznikne pořadí družstev a jsou přiděleny hlavní body.

V každé disciplíně dvojbojů se boduje pomocnými body umístění na prvním (24 bodů) až dvacátém čtvrtém místě (1 bod). V disciplíně bodují vždy dva nejlepší závodníci/závodnice každého družstva, včetně štafet při dodržení pravidla o startech v kombinacích disciplín. Na základě takto přidělených pomocných bodů vznikne pořadí družstev a jsou přiděleny hlavní body v každém kvalifikačním kole.

**Postup do semifinálových skupin**

Po součtu hlavních bodů po dvou kvalifikačních kolech vznikne pořadí družstev na základě, kterého postoupí všechna družstva do čtyř semifinálových skupin (A, B, C, D) podle následujícího klíče:

Semifinále A A1, B2, C3, D4, A5, B6, C7, D8, A9, B10, C11

Semifinále B B1, C2, D3, A4, B5, C6, D7, A8, B9, C10, D11

Semifinále C C1, D2, A3, B4, C5, D6, A7, B8, C9, D10, A11, B12

Semifinále D D1, A2, B3, C4, D5, A6, B7, C8, D9, A10, B11

**Zvláštní technická ustanovení**

Pro soutěže v kvalifikačních kolech byly vytvořeny čtyři kombinace dvou disciplín v následujícím složení:

**žáci** (60 m + skok vysoký), (150 m + vrh koulí 3kg), (60 m př. + dálka), (800 m + kriket)

**žákyně** (60 m + skok vysoký), (150 m + vrh koulí 2kg), (60 m př. + dálka), (800 m + kriket)

Závodník družstva musí v každém kvalifikačním kole absolvovat jinou kombinaci dvou disciplín. Opakování stejné kombinace je považováno za neoprávněný start se všemi důsledky z toho vyplývající.

Ve smíšené štafetě 4x60 m (2 žáci + 2 žákyně), která je zařazena na úvod každého kvalifikačního kola, mohou startovat maximálně 4 štafety za každé družstvo.

V technických disciplínách má každý účastník čtyři pokusy.

Kvalifikace je prvním stupněm soutěže, a proto pro semifinálová a finálová kola soutěže je možné provést přesun závodníků mezi družstvy klubu.

**Časový pořad kvalifikačních kol**

|  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| 16:30 | 4x60 m |  |  |  |  |
| 16:45 | 800 m Žci |  |  |  |  |
| 16:50 |  | Dálka Žci | Koule Žky | Výška Žci | Kriket Žky |
| 16:55 | 150 m Žci |  |  |  |  |
| 17:10 | 60 m Žky |  |  |  |  |
| 17:30 | 60 m př. Žky |  |  |  |  |
| 17:50 | 60 m př. Žci |  |  |  |  |
| 17:55 |  | Dálka Žky | Koule Žci | Výška Žky | Kriket Žci |
| 18:05 | 60 m Žci |  |  |  |  |
| 18:20 | 150 m Žky |  |  |  |  |
| 18:30 | 800 m Žky |  |  |  |  |

**DRUHÁ ČÁST - SEMIFINÁLE**

Semifinále se uskuteční jako jednokolová soutěž ve čtyřech skupinách.

**Termíny, místa konání, pořadatelé**

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
|  | Termín konání | Místo konání | Pořadatel soutěže |
| Semifinále A | 10. 9. 2024 | dle vylosování | Vítěz skupiny A |
| Semifinále B | 10. 9. 2024 | dle vylosování | Vítěz skupiny B |
| Semifinále C | 11. 9. 2024 | dle vylosování | Vítěz skupiny C |
| Semifinále D | 11. 9. 2024 | dle vylosování | Vítěz skupiny D |

**Bodování**

V semifinálových a finálových kolech se udělují pomocné body za umístění v disciplínách v souladu s ustanovením soutěžního řádu MPD čl. 3.

**Rozsah disciplín, omezení startu**

Žáci, Žákyně: 60 m, 150 m, 800 m, 60 m př., výška, dálka, koule 2kg (žky), koule 3 kg (žci), kriketový míček, 4x 60m (2 žáci + 2 žákyně)

Za družstvo mohou v semifinálových kolech startovat maximálně tři závodníci/závodnice v disciplíně.

**Postup do finálových skupin**

Po součtu hlavních bodů po čtyřech semifinálových kolech vznikne pořadí družstev na základě, kterého postoupí družstva do čtyř osmičlenných finálových skupin (A, B, C, D) podle následujícího klíče:

Finále A SA/1, SA/2, SB/1, SB/2, SC/1, SC/2, SD/1, SD/2

Finále B SA/3, SA/4, SB/3, SB/4, SC/3, SC/4, SD/3, SD/4

Finále C SA/5, SA/6, SB/5, SB/6, SC/5, SC/6, SD/5, SD/6

Finále D SA/7, SA/8, SA/9, SA/10, SA/11, SB/7, SB/8, SB/9, SB/10, SB/11, SC/7, SC/8, SC/9, SC/10, SC/11, SC/12, SD/7, SD/8, SD/9, SD/10, SD/11

**Časový pořad semifinále**

|  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| 16:15 | 60 m př. Žky | Dálka Žci | Koule Žky | Výška Žky | Kriket Žci |
| 16:30 | 60 m př. Žci |  |  |  |  |
| 16:45 | 60 m Žky |  |  |  |  |
| 17:00 | 60 m Žci |  |  |  |  |
| 17:15 |  | Dálka Žky | Koule Žci | Výška Žci | Kriket Žky |
| 17:30 | 150 m Žky |  |  |  |  |
| 17:45 | 150 m Žci |  |  |  |  |
| 18:00 | 800 m Žky |  |  |  |  |
| 18:15 | 800 m Žci |  |  |  |  |
| 18:30 | 4x 60 m |  |  |  |  |

**TŘETÍ ČÁST – FINÁLE**

Finále se uskuteční jako jednokolová soutěž ve čtyřech skupinách. Ve finále A se utkají družstva o umístění na 1.- 8. místě, ve finále B o umístění na 9. – 16. místě, ve finále C o umístění na 17. – 24. místě a ve finále D o umístění na 25. – 42. místě.

**Termíny, místa konání, pořadatelé**

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
|  | Termín konání | Místo konání | Pořadatel soutěže |
| Finále A | 17. 9. 2024 | Eden | ASK Slavia Praha |
| Finále B | 18. 9. 2024 | dle vylosování | Třetí ze semifinále C |
| Finále C | 19. 9. 2024 | dle vylosování | Pátý ze semifinále B |
| Finále D | 20. 9. 2024 | dle vylosování | Sedmý ze semifinále A |

**Časový pořad finále**

|  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| 16:15 | 60 m př. Žky | Dálka Žci | Koule Žky | Výška Žky | Kriket Žci |
| 16:30 | 60 m př. Žci |  |  |  |  |
| 16:45 | 60 m Žky |  |  |  |  |
| 17:00 | 60 m Žci |  |  |  |  |
| 17:15 |  | Dálka Žky | Koule Žci | Výška Žci | Kriket Žky |
| 17:30 | 150 m Žky |  |  |  |  |
| 17:45 | 150 m Žci |  |  |  |  |
| 18:00 | 800 m Žky |  |  |  |  |
| 18:15 | 800 m Žci |  |  |  |  |
| 18:30 | 4x60 m |  |  |  |  |

**Rozsah disciplín, omezení startu**

Žáci, Žákyně: 60 m, 150 m, 800 m, 60 m př., výška, dálka, koule 2 kg (žky), koule 3 kg (žci), kriketový míček, 4x60m (2 žáci+2 žákyně). Z důvodu velkého počtu družstev ve finále D nejsou zařazeny štafetové běhy.

Za družstvo mohou ve finálových kolech startovat **maximálně tři závodníci/závodnice** **v disciplíně.**

Není povolen start závodníka/závodnice, který/á se zúčastní nadstavbové soutěže Mistrovství Čech žáků/žákyň.

(volná strana)

# IV. ROZPISY PŘEBORNICKÝCH SOUTĚŽÍ JEDNOTLIVCŮ

**1. Pořadatel**

Pořadatelem přebornických soutěží jednotlivců je Pražský atletický svaz, který uspořádáním pověřuje Pražské oddíly/kluby.

**2. Přihlášky**

K přebornickým soutěžím jednotlivců všech kategorií se přihlášky podávají elektronicky prostřednictvím „kanceláře“ na adrese www.atletika.cz

**3. Závodní kancelář**

Závodní kancelář bude otevřena v místě a čase podle rozpisu pořádajících oddílů/klubů.

**4. Šatnové prostory**

Šatnové prostory na jednotlivých sportovištích slouží pouze jako převlékárny. Pořadatelé neručí za případné ztráty ponechaných věcí v šatnách.

**5. Účast závodníků mimopražských oddílů v přebornických soutěžích jednotlivců** Řádně přihlášení závodníci/závodnice mimopražských oddílů startují ve finálových soutěžích na základě rozhodnutí technického delegáta přeboru.

V případě startu/postupu mimopražských závodníků do finále se koná v běžeckých disciplínách finálový závod B, pokud je přihlášeno více jak 12 pražských závodníků k soutěži. V technických disciplínách se zvyšuje počet finalistů o počet mimopražských závodníků, kteří si vybojovali účast ve finále.

**6. Závěrečná ustanovení**

Pořádající oddíly/kluby mají právo, po projednání s technickým delegátem, upravit časový pořad tak, aby byl zajištěn hladký průběh závodů. Pokud pro malý počet přihlášených závodníků se nebudou konat rozběhy, uskuteční se finálový závod v čase rozběhů.

## Přebor Prahy dospělých a juniorských kategorií

**Pražský atletický svaz pověřil uspořádáním atletický oddíl TJ Dukla Praha.**

**Datum konání**

sobota 18. a neděle 19. května 2024

**Místo konání**

Praha 6 - stadion Juliska

**Vedoucí činovníci**

Ředitel závodů: Pavel Javůrek

Hlavní rozhodčí: Lukáš Lebr

Technický delegát PAS: Martin Smetana

**Startují**

Muži, ženy – ročníky 2004 a starší, junioři a juniorky - ročníky 2005 a 2006, dále pak dorostenci a dorostenky v rozsahu svých disciplín. Žákům a žákyním není startpovolen.

**Rozsah disciplín**

Muži - 100 m, 200 m, 400 m, 800 m, 1500 m, 3000 m, 110 m př., 400 m př., 3000 m př., výška, dálka, tyč, trojskok, koule, disk, oštěp, 4x100 m, 4x400 m

Junioři - 100 m, 200 m, 400 m, 800 m, 1500 m, 3000 m, 110 m př., 400 m př., 3000 m př., výška, dálka, tyč, trojskok, koule, disk, oštěp, 4x100 m, 4x400 m

Ženy - 100 m, 200 m, 400 m, 800 m, 1500 m, 3000 m, 100 m př., 400 m př., 3000 m př., výška, dálka, tyč, trojskok, koule, disk, oštěp, 4x100 m, 4x400 m

Juniorky - 100 m, 200 m, 400 m, 800 m, 1500 m, 3000 m, 100 m př., 400 m př., 3000 m př., výška, dálka, tyč, trojskok, koule, disk, oštěp, 4x100 m, 4x400 m

**Výběr bude proveden na základě výkonů z dráhové sezony 2024.**

**Časový pořad bude upřesněn pořadatelem v elektronických propozicích.**

## Přebor Prahy v hodu kladivem dospělých a juniorských kategorií

**Pražský atletický svaz pověřil uspořádáním atletický oddíl TJ Sokol Královské Vinohrady.**

**Datum konání**

pátek 17. května 2024

**Místo konání**

Praha 2 - Vinohrady

**Vedoucí činovníci**

Ředitel závodů: Martin Ešpandr

Hlavní rozhodčí: Mgr. Bc. Rudolf Mastík

**Rozsah disciplín**

muži, junioři, ženy, juniorky: kladivo

**Časový pořad bude upřesněn pořadatelem v elektronických propozicích.**

## Přebor Prahy dorostu a staršího žactva

**Pořadatelem je Pražský atletický svaz.**

**Datum konání**

Sobota 1. a neděle 2. června 2024

**Místo konání**

Praha 4 - stadion Děkanka

**Vedoucí činovníci**

Ředitel závodů: Tomáš Nakládal

Hlavní rozhodčí: Alena Belzová

Technický delegát PAS: Martin Smetana

**Rozsah disciplín, základní výšky, kvalifikační limity pro skok do dálky**

Žáci: 60 m, 150 m, 300 m, 800 m, 1500 m, 3000 m, 100 m př., 200 m př., 1500 m př., výška, dálka, tyč, koule, disk, oštěp, kladivo, 4x60 m, 4x300 m

Žákyně: 60 m, 150 m, 300 m, 800 m, 1500 m, 3000 m, 100 m př., 200 m př., 1500 m př., výška, dálka, tyč, koule, disk, oštěp, kladivo, 4x60 m, 4x300 m

Dorostenci 100 m, 200 m, 400 m, 800 m, 1500 m, 3000 m, 110 m př., 300 m př., 2000 m př., výška, dálka, tyč, trojskok, koule, disk, oštěp, kladivo, 4x100 m, 4x400 m

Dorostenky 100 m, 200 m, 400 m, 800 m, 1500 m, 3000 m, 100 m př., 300 m př., 2000 m př. výška, dálka, tyč, trojskok, koule, disk, oštěp, kladivo, 4x100 m, 4x400 m

Do soutěže bude vybráno 36 závodníků v bězích a v dálce žactva a do soutěží v poli bude vybráno 22 závodníků, pokud TD neurčí jinak.

Základní výšky: Žákyně: výška - 130, tyč - 190 dorostenky: výška - 135, tyč - 200

Základní výšky: Žáci: výška - 143, tyč - 210 dorostenci: výška - 149, tyč - 250

Kvalifikační limity pro skok daleký jsou stanoveny na 5.20 m pro žáky a 4.70 m pro žákyně.

**Omezení startu**

V kategorii dorostu je možné startovat a být přihlášený, maximálně ke 4 individuálním disciplínám. V kategorii staršího žactva je možné startovat a být přihlášen, nejvýše ke 3 individuálním disciplínám. Start ve štafetách není omezen.

Závodníci kategorií dorostu (2007 - 2008) mohou v jednom dni startovat pouze v jednom individuálním závodě na tratích 800 m a delších. V kategorii staršího žactva (2009 – 2010) mohou v jednom dni startovat pouze v jednom individuálním závodě na tratích 300 m a delší.

**Výběr bude proveden na základě výkonů z dráhové sezony 2024.**

**Časový pořad bude upřesněn pořadatelem v elektronických propozicích.**

**Další oznámení**

Přebor Prahy staršího žactva je nominačním závodem na mezikrajové utkání st. žactva 25. června v Olomouci, který proběhne formou DNA. Bližší podmínky výběru budou zveřejněny.

## Přebor Prahy mladšího žactva

**Pražský atletický svaz pověřil uspořádáním atletický klub Atletika Hostivař.**

**Datum konání**

úterý 18. a středa 19. červen 2024

**Místo konání**

Praha 10 - Hostivař

**Vedoucí činovníci**

Ředitel závodů: Petr Behenský

Hlavní rozhodčí: Soreya Zychova

Technický delegát PAS: Jaroslava Weberová

**Rozsah disciplín, základní výšky**

Mladšížáci: 60 m, 150 m, 300 m, 800 m, 60 m př., výška, dálka, koule 3 kg, kriket,

oštěp 500 g, 4x60m, 4x300 m, 4x60m (mix)

Mladší žákyně: 60 m, 150 m, 300 m, 800 m, 60 m př., výška, dálka, koule 2 kg, kriket,

oštěp 400 g, 4x60m, 4x300 m, 4x60m (mix)

Základní výšky mladší žáci: skok vysoký 120 cm

Základní výšky mladší žákyně: skok vysoký 120 cm

Kvalifikační limity pro skok daleký jsou stanoveny na 445 cm pro žáky a 440 cm pro žákyně.

**Omezení startu**

Závodníci/závodnice mohou startovat maximálně ve dvou individuálních disciplínách a štafetě, nebo v jedné individuální disciplíně a dvou štafetách. Není povolen start ve dvou štafetách na 4x60m (nemůže být kombinace 4x60m a 4x60m mix)

**Výběr bude proveden na základě výkonů z dráhové sezony 2024.**

**Časový pořad bude upřesněn pořadatelem v elektronických propozicích.**

## Přebor Prahy ve vícebojích mužů, žen, juniorů, juniorek, dorostenců, dorostenek, st. žáků a st. žákyň

**Pražský atletický svaz pověřil uspořádáním atletický oddíl Spartak Praha 4.**

**Datum konání**

sobota 4. září a neděle 5. května 2024

**Místo konání**

Praha 4 - stadion Děkanka

**Vedoucí činovníci**

Ředitel závodů: Jan Koutník

Hlavní rozhodčí: Jitka Vindušková

Technický delegát PAS: Martin Smetana

**Rozsah disciplín**

Muži, junioři, dorostenci desetiboj

Ženy, juniorky, dorostenky, žákyně sedmiboj

St. žáci devítiboj

**Časový pořad**

Časový pořad bude určen podle počtu přihlášených závodníků/závodnic a zveřejněn na webových stránkách ČAS a PAS.

## Přebor Prahy ve vícebojích mladšího žactva

**Pražský atletický svaz pověřil uspořádáním atletický oddíl A. C. Spartu Praha.**

**Datum konání**

sobota 28. září 2024

**Místo konání**

Praha 9 - stadion Podvinný Mlýn

**Vedoucí činovníci**

Ředitel závodů: Josef Nepomucký

Hlavní rozhodčí: Marcela Horáčková

Technický delegát PAS: Tereza Bártlová

**Rozsah disciplín**

ml. žáci a ml. žákyně: pětiboj

**Časový pořad**

Časový pořad bude určen podle počtu přihlášených závodníků/závodnic na webových stránkách ČAS a PAS.

Do závodu budou závodníci rozděleni do skupin dle výkonnosti.

## Přebor Prahy v přespolním běhu všech kategorií

**Pražský atletický svaz pověřil uspořádáním atletický oddíl SC Radotín Praha**

**Datum konání**

neděle 3. listopadu 2024

**Místo konání**

Golfový areál Golf Club Praha, Motol

**Vedoucí činovníci**

Ředitel závodů: Martin Dvořák

Hlavní rozhodčí

**Délky tratí**

Mladší žáci a mladší žákyně 1 500 m

Žáci a žákyně 2 500 m

Dorostenci a dorostenky 5 000 m

Juniorky a ženy 5 000 m

Junioři a muži 5 000 m

**Časový pořad**

11:20 žákyně mladší

11:20 žáci mladší

11:45 žákyně starší

11:45 žáci starší

12:10 Vyhlášení žákovských kategorií

12:30 dorostenci, dorostenky, juniorky, ženy

12:30 junioři, juniorky

12:30 muži, ženy

13:20 Vyhlášení kategorií dorostu, juniorů a dospělých

## Nominační závody pro Olympiádu dětí a mládeže /LODM/

**Datum konání** středa 8. 5. 2024

**Startovné:** 200,- Kč/start

**Pořadatel:** z pověření Pražského atletického svazu Spartak Praha 4

**Místo konání:** Spartak Praha 4   
**Ředitel** **závodů**: Tomáš Nakládal

**Technický** **delegát**: Jaroslava Weberová

**Přihlášky**: prostřednictvím www.atletika.cz od 20. 4. do 6. 5. do 24,00 hodin.

**Startují**: mladší žáci a žákyně (ročníky narození 2011, 2012)

starší žáci a žákyně (ročníky narození 2009, 2010)

**Disciplíny**:

Žáci mladší: 60 m, 800 m, 60 m př., oštěp 500 g, výška, dálka

Žáci starší: 60 m, 300 m, 1500 m, 100 m př., koule 4 kg, výška, dálka, oštěp 600 g, disk 1kg

Žákyně mladší: 60 m, 800 m, 60 m př., oštěp 400 g, výška, dálka

Žákyně starší: 60 m, 300 m, 800 m, 100 m př., koule 3 kg, výška, dálka, oštěp 500 g, disk 0,75 kg

**Časový** **pořad**:

HM = mladší žáci, DM = mladší žákyně, HS = starší žáci, DS = starší žákyně

13,00 60 m př. DM dálka HM výška DM+DS koule DS oštěp HS

13,15 60 m př. HM

13,30 100 m př. DS

13,45 100 m př. HS

14,00 60 m DM dálka HS disk HS oštěp HM

14,25 60 m HM

14,50 60 m DS výška HM+HS

15,15 60 m HS dálka DM koule HS oštěp DS

15,40 800 m DM

15,55 800 m HM

16,10 800 m DS dálka DS disk DS

16,25 1500 m HS oštěp DM

16,40 300 m DS

17,00 300 m HS

Základní výšky:

DM = 118 a pak 123 a na 128 by se přidaly DS, 133 a dále po 5 cm

HM = 126 a pak 131, 136 a dále 141, kde by se přidali HS a dál po 5 cm

Nominační kritéria: účastnit se mohou pouze závodníci nominovaní příslušným krajem dle místa trvalého bydliště

(Hlavní město Praha), vzhledem k omezeným počtům startů v jednotlivých věkových kategoriích (30 závodníků celkem, 6+6 mladších žáků a žákyň, 9+9 starších žáků a žákyň) vyberou vedoucí jednotlivých družstev maximálně možný silný tým z vítězů jednotlivých nominačních disciplín, popřípadě dalších výkonnostně silných závodníků (přeborníků Prahy v hale, účastníků MČR.). Vítězství v nominačním závodě je předpoklad, nikoliv potvrzení nominace. Družstva trenéři musí složit i s ohledem na smíšené štafety 4x60m, které na LODM poběží mladší žactvo. Účast na nominačním závodě je povinná, předpokládá se, že všichni účastníci tohoto závodu mají 100% zájem startovat na LODM v Českých Budějovicích v termínu 23. - 28. 6. 2024. Z tohoto důvodu bude na místě závodu přítomen fotograf, který bude zajišťovat fotografie na akreditace závodníků, kteří se umístnili na prvních dvou místech a přicházejí v úvahu k nominaci. Fotografie musí být v přesném formátu, určeném pořadatelem olympiády. Proto je bude pořizovat pouze fotograf určený pořadatelem nominace. Vybraní závodníci na místě rovněž trenérům předají funkční telefonní a emailové spojení na svého zákonného zástupce i na sebe (potvrzení akreditací bude probíhat elektronicky). Finální nominace, včetně jmenování náhradníků bude zveřejněna na webu Pražského atletického svazu. V případě, že některý závodník bude mít zájem Prahu reprezentovat na Olympiádě dětí a mládeže a nebude mít možnost ze závažných důvodů startovat na nominačním závodě (nemoc apod.), omluví se do 7. 5. přímo vedoucí výpravy Prahy Jaroslavě Weberové (tel. 607853603, e-mail: sport@zsjeseniova.cz).

(volná strana)

# V. Veřejné závody

**Startovné na veřejných závodech pořádaných na území Prahy PAS doporučuje:**

100 Kč za každý přihlášený start závodníků ve všech kategoriích

Veřejné závody PAS, žactvo

**Datum:** pondělí 22. 4. 2024

**Místo:** Praha – Jeseniova

**Soutěže:** disciplíny budou určeny

Veřejné závody PAS, otevřený pětiboj SpS

**Datum:** pondělí čtvrtek 25. 4. 2024 (start závodu 15:00)

**Místo:** Praha – Eden

**Soutěže:** mladší žactvo - pětiboj

Veřejné závody PAS - Kladivo na Čarodějnice

**Datum:** úterý 30. 4. 2024

**Místo:** Praha – Vinohrady

**Soutěže:** hod kladivem všech kategorií

Veřejné závody PAS, všechny kategorie

**Datum:** středa 1. 5. 2024

**Místo:** Praha – Juliska

**Soutěže:** přípravky: 60, kriket

ml. žactvo, st. žactvo: 60, 150, 600, 1000, dálka, oštěp, koule, tyč

dorost – dospělí: 60, 100, 150, 200, 600, 1000, dálka, oštěp, koule, tyč

**Informace:** TJ Dukla Praha, e-mail: [DuklaPrahaAtletika@gmail.com](mailto:duklaprahaatletika@gmail.com), tel.: 734 419 472

Veřejné závody PAS, žactvo

**Datum:** čtvrtek 2. 5. 2024 (začátek závodu 16:00)

**Místo:** Praha – Eden

**Soutěže:** mladší žactvo - 60m, 150m, 600m, 60m př., dálka, kriket, oštěp

starší žactvo - 60m, 150m, 600m, 100m př., dálka, oštěp

Veřejné závody PAS, dospělí

**Datum:** pátek 3. 5. 2024 (začátek závodu 16:30)

**Místo:** Praha – Eden

**Soutěže:** Muži - 60m, 150 m, 300 m, 500 m, 2000, 300m.př.;

Ženy - 60m, 150 m, 300 m, 500 m, 2000, 300m.př.;

2000m běženo formou společného závodu MIX

**Informace:** ASK Slavia Praha, e-mail: [askslavia@volny.cz](mailto:askslavia@volny.cz), internet: [www.askslavia.cz](http://www.askslavia.cz).

Veřejné závody PAS, žactvo, dospělí

**Datum:** pondělí 6. 5. 2024

**Místo:** Praha – ZŠ Janského

**Soutěže:** žactvo všechny kategorie – 60m př., 100m př., dálka

žactvo až dospělí – 60m, 1000m, tyč, výška, koule

Veřejné závody PAS, mladší a starší žactvo

**Datum:** pondělí 13. 5. 2024 (začátek závodů 16:00)

**Místo:** Praha – Eden

**Soutěže:** mladší žactvo - 60m, 300m, 800m, 60m př, výška, koule, kriket

starší žactvo - 60m, 150m, 800m, 100m př, výška, oštěp, koule

**Informace:** ASK Slavia Praha, e-mail: [askslavia@volny.cz](mailto:askslavia@volny.cz), internet: [www.askslavia.cz](http://www.askslavia.cz).

Veřejné závody PAS, mladší a starší žactvo

**Datum:** úterý 14. 5. 2024

**Místo:** Praha – Juliska

**Soutěže:** disciplíny budou určeny

**Informace:** TJ Dukla Praha, e-mail: [DuklaPrahaAtletika@gmail.com](mailto:duklaprahaatletika@gmail.com), tel.: 734 419 472

Veřejné závody PAS, pětiboj SpS

**Datum:** neděle 26. 5. 2024

**Místo:** Praha – Juliska

**Soutěže:** mladší žactvo - pětiboj mladšího žactva

**Informace:** TJ Dukla Praha, e-mail: [DuklaPrahaAtletika@gmail.com](mailto:duklaprahaatletika@gmail.com), tel.: 734 419 472

Veřejné závody PAS, žactvo

**Datum:** pondělí 27. 5. 2024 (začátek závodů 16:15)

**Místo:** Praha – Eden

**Soutěže:** starší žactvo - 100m př, 200m př, 60m, 150m, 800m, dálka, disk, oštěp

**Informace:** ASK Slavia Praha, e-mail: [askslavia@volny.cz](mailto:askslavia@volny.cz), internet: [www.askslavia.cz](http://www.askslavia.cz).

Veřejné závody PAS, starší žactvo

**Datum:** pondělí 10.6.2024 (začátek závodů 16:15)

**Místo:** Praha – Eden

**Soutěže:** mladší žactvo - 60m, 150m, 300m, 800m, 60mpř, výška, dálka, oštěp

Přípravka - 800m

**Informace:** ASK Slavia Praha, e-mail: [askslavia@volny.cz](mailto:askslavia@volny.cz), internet: [www.askslavia.cz](http://www.askslavia.cz).

Veřejné závody PAS, dospělí

**Datum:** čtvrtek 13. 6. 2024 (začátek závodů 17:00)

**Místo:** Praha – Eden

**Soutěže:** Muži - 100m, 400 m, 1500 m, 200 m, 400m.př.;

Ženy - 100m, 400 m, 1500 m, 200 m, 400m.př.;

**Informace:** ASK Slavia Praha, e-mail: [askslavia@volny.cz](mailto:askslavia@volny.cz), internet: [www.askslavia.cz](http://www.askslavia.cz).

Veřejné závody PAS, dospělí

**Datum:** čtvrtek 20. 6. 2024

**Místo:** Praha – Juliska

**Soutěže:** Dospělí: 100, 200, 1500, oštěp, dálka/trojskok, tyč

**Informace:** TJ Dukla Praha, e-mail: [DuklaPrahaAtletika@gmail.com](mailto:duklaprahaatletika@gmail.com), tel.: 734 419 472

Veřejné závody PAS, dospělí

**Datum:** pátek 21. 6. 2024 (začátek závodů 17:00)

**Místo:** Praha – Eden

**Soutěže:** Muži - 100m, 400 m, 800 m, 200 m, 110m.př.;

Ženy - 100m, 400 m, 800 m, 200 m, 100m.př.;

**Informace:** ASK Slavia Praha, e-mail: [askslavia@volny.cz](mailto:askslavia@volny.cz), internet: [www.askslavia.cz](http://www.askslavia.cz).

Desetiboj T.Kop Cup

**Datum:** sobota 10. 8. 2024 a neděle 11. 8. 2024 (začátek závodů 12:00)

**Místo:** Praha – Eden

**Soutěže:** desetiboj – mužské složky

desetiboj – ženské složky v klasickém pořadí společně s muži;

**Informace:** ASK Slavia Praha, Tomáš Koptík - tel. 733209009, e-mail: [t.kop@email.cz](mailto:t.kop@email.cz);

Pražské memoriály

**Datum:** úterý 13. 8. 2024

**Místo:** Praha – Eden

**Soutěže: Muži** 100m, 200 m (memoriál Jiřího Výška), 400 m (memoriál JUDr. Ladislava Fišera), 800 m (memoriál Tomáše Jungwirtha), 1500 m (memoriál Ing.Václava Pátka), 400 m překážek (memoriál Mgr. Jiřího Severy), skok daleký,

**Ženy** 100 m, 200m, 400 m, 800 m, 400m.př., skok do výšky, skok daleký, hod oštěpem;

**společná soutěž v trojskoku mužů a žen memoriál Petera Nemšovského**

**Informace:** ASK Slavia Praha, e-mail: [askslavia@volny.cz](mailto:askslavia@volny.cz), internet: [www.askslavia.cz](http://www.askslavia.cz).

Veřejné závody PAS, žactvo

**Datum:** středa 28. 8. 2024

**Místo:** Praha – ZŠ Janského

**Soutěže:** žactvo všechny kategorie – 60m př., 100m př., dálka

žactvo až dospělí – 60m, 600, 1500m, tyč, výška, koule

Veřejné závody PAS, všechny kategorie

**Datum:** čtvrtek 29. 8. 2024

**Místo:** Praha – Juliska

**Soutěže:** Přípravky – dospělí: disciplíny budou upřesněny

**Informace:** TJ Dukla Praha, e-mail: [DuklaPrahaAtletika@gmail.com](mailto:duklaprahaatletika@gmail.com), tel.: 734 419 472

Veřejné závody PAS, žactvo

**Datum:** úterý 3. 9. 2024 (začátek závodu 15:00)

**Místo:** Praha – Eden

**Soutěže:** mladší žactvo - 60m, 150m, 600m, 60m př, dálka, koule, kriket)

starší žactvo - 60m, 150m, 600m, 100m př, dálka, oštěp, koule)

**Informace:** ASK Slavia Praha, e-mail: [askslavia@volny.cz](mailto:askslavia@volny.cz), internet: [www.askslavia.cz](http://www.askslavia.cz).

Veřejné závody PAS, dorost - dospělí

**Datum:** pondělí 23. 9. 2024

**Místo:** Praha – ZŠ Janského

**Soutěže:** žactvo všechny kategorie – 60m př., 100m př., dálka

Žactvo až dospělí – 60m, 800, tyč, výška, koule

(volná strana)

# VI. Adresář vedoucích družstev

**A. C. Sparta Praha**

Dorostenci Zaddem Lotfi lzaddem@gmail.com 725 427 453

Dorostenky Zaddem Lotfi lzaddem@gmail.com 725 427 453

Starší žáci Tulisová Markéta [marketaklimesova@centrum.cz](mailto:marketaklimesova@centrum.cz) 736 253 726

Starší žákyně A Černá Barbora [barush.odlozilova@seznam.cz](mailto:barush.odlozilova@seznam.cz) 608 375 570

Starší žákyně B Černá Barbora [barush.odlozilova@seznam.cz](mailto:barush.odlozilova@seznam.cz) 608 375 570

Mladší žactvo A Nepomucký Josef [J.Nepomucky@seznam.cz](mailto:J.Nepomucky@seznam.cz) 732 360 372

Mladší žactvo B Odložilová Michaela [misaodlozilova@seznam.cz](mailto:misaodlozilova@seznam.cz) 775 308 748

**AC Praha 1890**

Muži Zouhar František [zouhar.frantisek@seznam.cz](mailto:zouhar.frantisek@seznam.cz) 733 671 820

Starší žáci Janovský Jan [jan.janovsky@gmail.com](mailto:jan.janovsky@gmail.com) 720 481 903

Starší Žákyně Hanušová Veronika [verra.hanusova@gmail.com](mailto:verra.hanusova@gmail.com) 702 098 522

Mladší žactvo Zouharová Alena a.zouharova@email.cz 776 571 742

**AK VEGA**

Starší žáci a žákyně Dvořák Martin [martindvorak1999@gmail.com](mailto:martindvorak1999@gmail.com) 607 637 127

Mladší žactvo Myšáková Jana akvega@seznam.cz 723 977 451

**Atletika Hostivař**

Muži Skopec Vladimír v.skopec@gmail.com 604 817 587

Ženy, Juniorky Behenský Petr behenskyp@gmail.com 774 984 877

Junioři Kotrouš Jan kotrousjan@seznam.cz 724 080 348

Starší žáci a žákyně Vávrová Miriam vavrova.miri@gmail.com 774 148 777

Mladší žactvo Hejnicová Sára sara.hejnicova@gmail.com 775 223 498

**Atletika Jižní Město**

Junioři Dufková Linda linda.dufkova@email.cz 774 670 369

Juniorky Šínová Adéla Nela adelasinova@seznam.cz 737 393 034

Starší žáci Teplý Lukáš l.teply@email.cz 732 700 074

Starší žákyně Teplý Lukáš l.teply@email.cz 732 700 074

Mladší žactvo A Šedlbauer Marek [sedlbau@centrum.cz](mailto:sedlbau@centrum.cz) 724 235 046

Mladší žactvo B Halkov Ondřej ondra.halkov@centrum.cz 777 866 877

Mladší žactvo C Havlíček Marek havlicek.marek@seznam.cz 721 537 414

**Atletik Rudná**

Juniorky Donchev Miroslav [atletikarudna@seznam.cz](mailto:atletikarudna@seznam.cz) 775 659 572

Junioři Žák Jakub [atletikarudna@seznam.cz](mailto:atletikarudna@seznam.cz) 736 744 593

Starší žáci Pazderová Aneta [atletikarudna@seznam.cz](mailto:atletikarudna@seznam.cz) 732 547 752

Staší žákyně Pazderová Aneta [atletikarudna@seznam.cz](mailto:atletikarudna@seznam.cz) 732 547 752

Mladší žactvo Baldová Kateřina [atletikarudna@seznam.cz](mailto:atletikarudna@seznam.cz) 605 521 913

**Atletika Stodůlky**

Starší žáci a žákyně Jirásková Klára jiraskovakla@gmail.com 736 707 570

Mladší žactvo A Zobalová Michala stodulky.mlzactvo@gmail.com 722 415 040

Mladší žactvo B Šímová Anežka stodulky.mlzactvo@gmail.com 777 432 724

**ASK Slavia Praha**

Junioři Šimánek Jindřich jindra.simanek@email.cz 606 466 689

Juniorky Strnad Stanislav lada@natur.cuni.cz 607 762 652

Dorostenci Šíp Ondřej [ondras4sip@seznam.cz](mailto:ondras4sip@seznam.cz) 731 614 654

Dorostenky Pobuda Štěpán stepanpobuda@seznam.cz 721 309 426

Starší žáci A Mach Ondřej [machondra@centrum.cz](mailto:machondra@centrum.cz) 773 656 992

Starší žákyně A Krupka Tomáš krupto@seznam.cz 725 085 420

Starší žactvo B Čepelák Marek cepace@seznam.cz 607 191 668

Mladší žactvo A Novotný Jakub kubasnov@seznam.cz 734 496 201

Mladší žactvo B Čepelák Marek cepace@seznam.cz 607 191 668

Mladší žactvo C Turková Kateřina katerina.turkova@seznam.cz 777 029 690

Mladší žactvo D Treglerová Michaela [Zdoub007@seznam.cz](mailto:Zdoub007@seznam.cz) 605 033 902

Mladší žactvo E Nikola Dyrynková [nikola-d@seznam.cz](mailto:nikola-d@seznam.cz) 606 472 690

**AŠK Mazurská**

Starší žáci Kubelka Filip filip.kubelka@askmazurska.cz 739 511 417

Starší žákyně Petrlík Pavel pavel.petrlik@askmazurska.cz 605 532 016

Mladší žactvo Petrlík Pavel pavel.petrlik@askmazurska.cz 605 532 016

**PSK Olymp Praha**

Ženy Krčmář Michal michal.krcmar49@gmail.com 605 229 483

Junioři Matěj Haranta [matej.haranta@akharanta.cz](mailto:matej.haranta@akharanta.cz) 608 328 749

Juniorky Sečkářová Dana danalegenda@seznam.cz 775 678 488

Dorostenky Šebrlová Eva evasebrlova@seznam.cz 604 258 544

Starší žákyně Krčmář Michal michal.krcmar49@gmail.com 605 229 483

Starší žáci Viplerová Tereza [terkaviplerova@seznam.cz](mailto:terkaviplerova@seznam.cz) 602 128 661

Mladší žactvo A Šplechtnová Šárka [sarka.splechtnova@seznam.cz](mailto:sarka.splechtnova@seznam.cz) 604 241 448

Mladší žactvo B Novák Jiří jnvk7777@gmail.com 737 103 870

**SC Radotín Praha**

Ženy Dubský Petr p.dubsky.scr@seznam.cz 737 834 469

Juniorky Dubský Petr p.dubsky.scr@seznam.cz 737 834 469

Starší žáci Kateřina Konvalinková konvalinkova86@gmail.com 776 746 133

Starší žákyně Mužíková Alexandra [alexandra.muzikova@seznam.cz](mailto:alexandra.muzikova@seznam.cz) 774 670 671

Mladší žactvo A Boučková Alice ali2-Bouckova@seznam.cz 722 939 793

Mladší žactvo B Růžičková Milada ruzickova.milada@seznam.cz 728 680 657

**SK Aktis Praha**

Dorostenci Poděbradský Jan [jan.podebradsky@email.cz](mailto:jan.podebradsky@email.cz) 739 648 608

Dorostenky Bártl Radek [skaktis@seznam.cz](mailto:skaktis@seznam.cz) 603 981 455

Starší žáci Poděbradský Jan jan.podebradsky@email.cz 739 648 608

Starší žákyně Bártl Radek skaktis@seznam.cz 603 981 455

Mladší žactvo A Máslo Jaroslav jaroslavmaslo.10@seznam.cz 723 803 826

Mladší žactvo B Školoud Robert robert.skoloud@gmail.com 728 753 021

**SK Aritma Praha**

Starší žákyně Pekařová Monika [pekarovamonika22@gmail.com](mailto:pekarovamonika22@gmail.com) 603 341 084

Starší žáci Kaňka Ladislav [ladislavkanka@seznam.cz](mailto:ladislavkanka@seznam.cz) 775 906 558Mladší žactvo Beranová Tereza [terezaberanova99@gmail.com](mailto:terezaberanova99@gmail.com) 774 608 762

**SK Kotlářka Praha**

Muži Krejčí Michal krejci@ddmpraha.cz 777 706 524

Juniorky Fialová Jitka [fialova@ddmpraha.cz](mailto:fialova@ddmpraha.cz) 605 263 754

Starší žactvo Krejčí Michal krejci@ddmpraha.cz 777 706 524

Mladší žactvo Vaculka Richard rv70@seznam.cz 777 706 585

**SK Míle**

Ženy Dvořák Martin martin@skmile.cz 603 415 135

Dorostenci Dvořák Martin martin@skmile.cz 603 415 135

**Spartak Praha 4**

Ženy „C“ Nevečeřal Jaromír [jneveceral@sp4.cz](mailto:jneveceral@sp4.cz) 608 736 967

Junioři, dorostenci Janoušek Václav [vjanousek@sp4.cz](mailto:vjanousek@sp4.cz) 731 526 036

Juniorky, dorostenky Feherová Martina mfeherova@sp4.cz 721 228 521

Starší žáci Cikhart Jiří jcikhart@sp4.cz 605 203 263

Starší žákyně Ondrková Hana hondrkova@sp4.cz 723 659 206

Mladší žactvo A Nováková Zdeňka znovakova@sp4.cz 775 069 998

Mladší žactvo B Nováková Zdeňka znovakova@sp4.cz 775 069 998

**SK Jeseniova**

Dorostenci Musil Daniel musil89@seznam.cz 728 366 721

Dorostenky Vlach Jan [vlahon@seznam.cz](mailto:vlahon@seznam.cz) 777 785 688

Starší žactvo A Korbel Tomáš tkorbel@email.cz 604 989 252

Starší žactvo B Zavřel Ivan zavrelka150700@seznam.cz 774 882 214

Mladší žactvo A Molva Vít [vitekmolva@gmail.com](mailto:vitekmolva@gmail.com) 737 861 304

Mladší žactvo B Halbich Michal [michalhalbich@seznam.cz](mailto:michalhalbich@seznam.cz) 605 464 602

Mladší žactvo C Husáková Tereza tereza3husakova@seznam.cz 722 071 802

**ŠAK Novoborská Praha**

Starší žactvo Kryštof Jiří kolombo1@email.cz 605 255 297

Mladší žactvo Trávníček Pavel inpatra@seznam.cz 602 230 512

**ŠSK Újezd nad Lesy Praha**

Dorostenci + Dky Kadeřávková Lenka [lenka.kaderavkova@volny.cz](mailto:lenka.kaderavkova@volny.cz) 777 230 427

Starší žáci a žákyně Olšanová Zuzana zuzana.olsanova[@seznam.cz](mailto:trndik@centrum.cz) 607 148 116

Mladší žactvo Teplá Jana [janinatepla@centrum.cz](mailto:janinatepla@centrum.cz) 603 964 926

TJ ČZU Praha

Mladší žactvo Štohanzl Michal [stohanzl@ktv.czu.cz](mailto:stohanzl@ktv.czu.cz) 723 039 079

**TJ Dukla Praha**

Juniorky Chyba Martin martin.chyba@centrum.cz 724 808 673

Junioři Javůrek Pavel [paveljavurek@centrum.cz](mailto:paveljavurek@centrum.cz) 734 419 472

Dorostenci + Dky Sekanina Tomáš [sekanina.t@gmail.com](mailto:sekanina.t@gmail.com) 723 568 761

Starší žáci Jelenová Tereza [terezakrejnusova@gmail.com](mailto:terezakrejnusova@gmail.com) 728 430 870

Starší žákyně A Starková Kateřina kastark31@gmail.com 774 928 023

Starší žákyně B Starková Kateřina kastark31@gmail.com 774 928 023

Mladší žactvo A Bártová Veronika [bartova.ver@seznam.cz](mailto:bartova.ver@seznam.cz) 733 216 169

Mladší žactvo B Šubertová Anna subertovaanna@seznam.cz 607 660 765

**TJ Sokol Horní Počernice**

Starší žáci a žákyně Vodová Michala [michala.vodova@gmail.com](mailto:michala.vodova@gmail.com) 720 426 981

Mladší žactvo Korbelová Věra vera.korbelova@seznam.cz 604 486 802

**TJ Sokol Kbely Praha**

Muži Šedivý Ondřej kbely.atletika@gmail.com 607 621 217

**TJ Sokol Královské Vinohrady**

Muži „B“ Schneeweis Marek xms@centrum.cz 603 100 220

Dorostenci Ešpandrová Anita atletika@vinpr.cz 723 117 238

Starší žáci, žákyně Ešpandrová Anita atletika@vinpr.cz 723 117 238

Mladší žactvo A Richterová Agáta agata.richterova@gmail.com 734 831 635

Mladší žactvo B Michálková Alena [aamichalkova@email.cz](mailto:aamichalkova@email.cz) 606 024 026

**TJ Sokol I. Smíchov**

Starší žáci a žákyně Kalousová Helena [helkoc@seznam.cz](mailto:helkoc@seznam.cz) 728 338 328

Mladší žactvo Kalousová Helena [helkoc@seznam.cz](mailto:helkoc@seznam.cz) 728 338 328

**USK Praha**

Dorostenci Sutnar Jan jan.sutnar@seznam.cz 606 517 242

Dorostenky Rudová Iveta rudova.iveta@gmail.com 602 946 212

Starší žáci Drbohlav Lukáš l.drbohlav@email.cz 602 133 591

Starší žákyně A Drbohlav Lukáš l.drbohlav@email.cz 602 133 591

Starší žákyně B Wagner Štěpán wagner.stepan@gmail.com 732 122 046

Mladší žactvo A Cymbál Miloslav cymbi@email.cz 607 678 847

Mladší žactvo B Muller Adam xmulleradam@gmail.com 771 181 211

**VSK FTVS Praha**

Mladší žactvo Chrzanowská Jana jancanovosadova@seznam.cz 773 164 996

# VII. Důležité kontakty

**Sekretariát PAS:**

Mgr. Petr Šarapatka, předseda,

Zátopkova 100/2, 160 17 Praha 6

mobil: 724 702 319

e-mail: [sarapatka.petr@seznam.cz](mailto:sarapatka.petr@seznam.cz)

**Informační server PAS:**

[www.atletikapas.cz](file:///C:\Users\ucitel\Downloads\www.atletikapas.cz),

e-mail: [pas@pas-atletika.cz](mailto:pas@pas-atletika.cz)

**Webové stránky PAS:**

Rudolf Skok,

mobil: 777166309,

e-mail: [rudyskok@gmail.com](mailto:rudyskok@gmail.com)

**Delegace rozhodčích:**

Tereza Trčková,

mobil: 737629594

e-mail: [tereza.koskova@seznam.cz](mailto:tereza.koskova@seznam.cz)

**Výsledky a statistika PAS:**

e-mail: [pas@pas-atletika.cz](mailto:pas@pas-atletika.cz), [msmetana@atletika.cz](mailto:msmetana@atletika.cz)

**Krajský manažer:**

Mgr. Petr Dubský,

mobil: 737 834 469

e-mail: [pdubsky@atletika.cz](mailto:pdubsky@atletika.cz)

Vydal Pražský atletický svaz pro potřeby pražských atletických oddílů/klubů

K tisku připravil PAS, Pavel Javůrek, Petr Dubský.

Tisk OLYMPIA s. r. o.

Duben 2024